
میهنآ ن00مار
کشورها  با  میهن  دوستی  آباد می شونداروزنامه

  روزنامه کثیرالانتشار اجتماعی - اقتصادی   شنبه ۱۲ خرداد ۱۴0۳  سال نهم  شماره ۱۴۹۸  قیمت ۵000 تومان

| صفحه ۵ | | صفحه آخر | 

انتخابات ریاست جمهوری 
بدون هیچ خللی
 برگزار می شود

طرح های متنوعی برای
 محله های کم برخوردار 

محمد شهر در دستورکار است

| مهرداد حسن زاده | 
|   شهردار محمد شهر |

|  عباس کاظمی | 
| معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار قزوین |

| صفحه آخر | 

استاندار البرز:

البرز مهیای انتخابات 
ریاست جمهوری است

معاون وزیر جهاد کشاورزی :

تولیدات کشاورزی در حوزه گندم
 افزایش یافت

| صفحه ۶ | 

| صفحه ۳ | 

| صفحه ۴ | 
سرپرست استانداری آذربایجان شرقی :

 نظارت مردمی در جهت گره گشایی باشد نه عقده گشایی

زنگ زرد گندم طی سال گذشته و امسال در سطح 
گسترده ای از اراضی کشاورزی مشاهده شد که 

اقدامات مقابله ای با آن صورت گرفته است

| صفحه ۳ | 

جریان های سیاسی
با توجه به موقعیت

حرکت کنند

| آیت اله سیدمحمدمهدی حسینی همدانی | 
| نماینده ولی فقیه در استان البرز و امام جمعه کرج |

از  غذایی  امنیت  قرارگاه  جلسه  در  کشاورزی  جهاد  وزیر 
اختصاص منابع مالی بانک عامل و خط اعتباری برای توسعه 

صنعت دامپروری کشور خبر داد.
قرارگاه  جلسه  در  کشاورزی  جهاد  وزیر  نیکبخت،  محمدعلی 
خط  و  عامل  بانک  مالی  منابع  اختصاص  از  غذایی  امنیت 
اعتباری برای توسعه صنعت دامپروری کشور خبر داد و گفت: 
تولید  افزایش  در  مولد  گله  بازسازی  و  ارزش  زنجیره  تکمیل 
تولیدات  امور  معاونت  اجرای  دست  در  برنامه  قرمز،  گوشت 

دامی است.
وی افزود: توسعه دامپروری کشور در مقیاس صنعتی و خرد، 
برنامه اصلی وزارت جهاد کشاورزی در بخش دام است و منابع 
تولیدات  امور  معاونت  اختیار  در  ترمیمی  اقدامات  برای  مالی 

دامی قرار می گیرد.
کلان  مدیریت  بزرگ  توفیقات  بر  تاکید  ضمن  نیکبخت 
کشاورزی با مشارکت فعال تشکل ها و اتحادیه ها در تولید و 
واحدهای  جوجه ریزی  گزارش  افزود:  مرغ  گوشت  بازاررسانی 
تولیدی سراسر کشور از تداوم و یکنواختی تولید گوشت مرغ 
خبر می دهد و این ثبات نتیجه هماهنگی و همکاری دولت و 
کشور  در  مرغ  تولید  زنجیره  جامع  برنامه  اجرای  برای  مردم 
در  اخیر  سال  یک  فعالیت های  کشاورزی،  جهاد  است.وزیر 
ترمیم زنجیره تولید مرغ، مرغ اجداد و مادر، تأمین نهاده و جلب 
اعتماد تشکل های تولیدی در تثبیت تولید و بازاررسانی بخش 

طیور را موفقیت آمیز دانست و تولیدات محتوایی روابط عمومی 
در انعکاس اقدامات انجام شده برای جامعه را امیدبخش خواند 
و بر آگاهی بخشی مردم نسبت به مسیر دشوار طی شده تاکید 

کرد.
گفت:  دولت،  سیاست گذاری  و  نظارتی  نقش  بر  تاکید  با  وی 
حضور و مشارکت بخش خصوصی در قرارگاه ها، گواه این امر 
است که وزارت جهاد کشاورزی سیاست های حمایتی خود را 

هم راستا با برنامه ریزی اجرایی تشکل ها تنظیم می کند.
نیکبخت، جهش تولید و گنجاندن اهداف صادراتی در برنامه 
کشاورزی  محصولات  بازار  تنظیم  و  فراوانی  عامل  را  تولید 
افزایش  برای  صادراتی  محصولات  فرآوری  بر  و  کرد  عنوان 

ارزش افزوده و درآمدزایی بیشتر، تاکید کرد.
وی، کیفیت، کمیت، تداوم و مطالبه سود کم را راهکار ورود به 
بازارهای صادراتی برشمرد و لزوم بکارگیری مکانیزم تعهد و 

پایه ارزی در حمایت از صادرات را خاطرنشان کرد.
تاکید  تنوع مقاصد صادراتی  و  تعدد  بر  وزیر جهاد کشاورزی، 
کرد و گفت: گذاشتن همه کالاها در یک سبد، ریسک آسیب 
افزایش می دهد، صادرکنندگان  را  دادن فرصت ها  از دست  و 
ایرانی باید با فعال کردن ۱۵ همسایه پیرامونی از فرصت های 
جلسه،  این  در  است،  شوند.گفتنی  بهره مند  صادراتی  متنوع 
بررسی  و  تخم مرغ  صادرات  و  تولید  جوجه ریزی،  گزارش 

وضعیت واحدهای پرواربندی دام ارائه شد.

رئیس کمیته ستاد امنیت انتخابات کشور بیان اینکه در زمینه برگزاری 
انتخابات هیچ مشکل امنیتی نداریم و نخواهیم داشت، گفت: انشاءاله 
انتخابات  یک  شاهد  می گیرد،  صورت  که  نظرسنجی هایی  براساس 

رقابتی و پرشور باشیم.
کشور  انتخابات  امنیت  ستاد  کمیته  رئیس  میراحمدی  مجید  سید   
انتخابات  چهاردهمین  نامزدهای  از  ثبت نام  روز  اولین  حاشیه  در 
آمادگی  که  میزانی  گفت:به  خبرنگاران  جمع  در  ریاست جمهوری 
انتخابات  برگزاری  امکان  است،  شده  فراهم  کشور  در  زیرساختی 
زمینه  در  اینکه  بیان  با  است.وی  فراهم شده  الکترونیک  به صورت 

برگزاری انتخابات هیچ مشکل امنیتی نداریم و نخواهیم داشت، افزود: 
یک  شاهد  گیرد  می  که صورت  هایی  نظرسنجی  براساس  انشاءاله 
انتخابات  امنیت  ستاد  کمیته  باشیم.رئیس  پرشور  و  رقابتی  انتخابات 
کشور در پاسخ به سوالی درباره روند آماده سازی برگزاری انتخابات 
در خارج از کشور تصریح کرد: این موضوع در حوزه ستاد برگزاری 
انتخابات است که با کمک وزارت خارجه این روند شروع شده است.

میر احمدی با بیان اینکه طبق آخرین نظرسنجی ها میزان مشارکت 
از  نظرسنجی  این  گفت:  بود،  خواهد  درصد   ۷۰ بالای  انتخابات  در 

طریق وزارت ارشاد و سه روز پیش به ما اعلام شده است.

وزیر جهاد کشاورزی خبر داد :

تخصیص خط اعتباری برای توسعه صنعت دامپروری کشور

رئیس کمیته ستاد امنیت انتخابات کشور :

هیچ مشکل امنیتی در برگزاری انتخابات نخواهیم داشت

سیستم مدیریت یکپارچه / کد ۱۰/43/۰۲/ف
آگهي تجدید مناقصه عمومي یک مرحله اي )شماره ۰4۲/ م ج/۱4۰3(

شرکت آب و فاضلاب استان البرز در نظر دارد 6100 متر لوله چدن داکتيل در سايزهای مختلف 
از محل منابع داخلي شرکت را از طريق مناقصه عمومي از منــاقصـه گران واجد شرايط خريداري 

نمايد. 
کليه مراحل برگزاري مناقصه از دريافت اسناد مناقصه تا ارائه پيشنهاد مناقصه گران و بازگشايي 
  www.setadiran.ir پاکت ها از طريق درگاه سامانه تدارکات الکترونيکي دولت )ستاد( به آدرس
با شماره فراخوان 2003005186000042 انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت 
عدم عضويت قبلي, مراحل ثبت نام در سايت مذکور و دريافت گواهي امضاي الکترونيکي را جهت 

شرکت در مناقصه محقق سازند.
مدت تحويل کالا  مدت تحويل کالا، نوع و  مبلغ تضمين شرکت در فرآيند ارجاع کار: 
2 )دو( ماه و مبلغ تضمين شرکت در فرآيند ارجاع کار 13,402,500,000 ريال بصورت يکي 
از تضامين ذکر شده در آيين نامه تضمين معاملات دولتي به شماره 123402/ت 50659/هـ 

مورخ 94/09/22 مي باشد.
مندرجات  را مطابق  لازم  بايست مدارک  پيشنهاد دهندگان مي  مناقصه:  اسناد  تحويل  مهلت 
در سامانه فوق   PDF تا ساعت 19 روز شنبه مورخ 1403/04/02 بصورت فايل   برگ شرايط 
بارگذاري نمايند. مناقصه گران علاوه بر بارگذاري فايل PDF تضمين شرکت در فرآيند ارجاع 
به دبيرخانه  اداری همان روز  پايان وقت  تا  پاکت لاک و مهر شده  ارائه آن در  به  کار, موظف 

شرکت آب و فاضلاب استان البرز مي باشند.
تاريخ بازگشايي پاکات: ساعت 13 روز  يک شنبه مورخ 1403/04/03 خواهد بود.

تاريخ  از  مناقصه  اسناد  دريافت  منظور  به  توانند  داوطلبان مي  اسناد مناقصه:  نحوه دريافت 
از طريق سامانه ستاد به آدرس  تا ساعت 19 روز پنجشنبه مورخ 1403/03/17   1403/03/08

www.setadiran.ir اقدام نمايند. تلفن تماس: 32117150 - 026
ساير اطلاعات و جزئيات در اسناد مناقصه مندرج است. 

 )iets.mporg.ir( جهت کسب اطلاعات بيشتر به سايت پايگاه ملي اطلاع رساني مناقصات به آدرس
مراجعه نماييد%

شرکت آب وفاضلاب استان البرز - »سهامی خاص«

نوبت دوم

شناسه آگهی : ۱7۲۱۸۸۵



سرمقاله

در روز های اخیر شاهد چند تحول قابل توجه در حوزه مسائل منطقه با تاکید بر مسائل مقاومت 
جریان های  همه  رتبه  عالی  مسئولان  و  فرماندهان  اجلاس  به  می توان  نمونه  برای  بوده ایم. 

مقاومت در تهران اشاره کرد که با حضور مقامات ارشد سیاسی و نظامی کشورمان برگزار شد.
در واقع پس از حضور و ادای احترام مقامات ارشد مقاومت بر پیکر شهدای خدمت به ویژه رئیس 
جمهور و وزیر خارجه بلافاصله اجلاسی در خصوص تداوم مسیر مقاومت در تهران برگزار و در 
آن تاکید شد مسیر رئیس جمهور و وزیر خارجه شهید کشورمان ادامه خواهد داشت.افزون بر این 
افزایش فعالیت در میادین مختلف را نیز این روز ها شاهد هستیم. ارتش ملی یمن، مقاومت عراق 
و گردان های القسام فعالیت های قابل توجهی داشته اند تا آنجا که تل آویو توسط مقاومت فلسطین 
مورد اصابت موشک قرار گرفته است. علاوه بر این گردان های القسام نیز در مناطقی که رژیم 
صهیونیستی ادعا می کرد تحت تصرف آنهاست، عملیات های قابل توجهی انجام داده  که منجر 
به کشته شدن و اسارت تعدادی از نظامیان ارتش رژیم صهیونیستی شده است.در این میان لازم 
به یادآوری است که تحولات مهم دیگری نیز در حوزه بین الملل اتفاق افتاده است.به رسمیت 
شناخته شدن دولت فلسطین از سوی مجمع عمومی سازمان ملل یکی از این اتفاقات است که 
در مرحله بعد پرونده این مهم به شورای امنیت سازمان ملل خواهد رفت. این در حالی است که 
تعدادی از کشور های اروپایی نیز به طور رسمی دولت فلسطین را  به رسمیت شناخته اند. البته باید 
به موضوع حکم دادگاه لاهه و دستگیری نخست وزیر رژیم صهیونیستی و تعدادی از فرماندهان 
ارشد آن به جرم نسل کشی نیز اشاره کرد. در واقع برای اولین بار در تاریخ ایجاد رژیم صهیونیستی 
شاهدیم ۱۲۲کشور اعلام کرده اند که در صورت تصویب رای قطعی دادگاه لاهه این حکم را اجرا 
خواهند کرد.بنابراین می توان گفت در روز های اخیر حرکت رو به جلو و جهشی را در حوزه مقاومت 
شاهد بوده ایم. در حالی که شاهد کاهش محبوبیت رژیم صهیونیستی هستیم، به نظر می رسد 
این اتفاق سبب افزایش اعتماد به نفس رزمندگان فلسطینی نیز شده است، تا آنجا که اعتراضات 
نیز  این کشور  به سطح دبیرستان های  دانشگاه ها  از سطح  آمریکا  مانند  دانشجویی در کشوری 
کشیده شده است.لازم به یادآوری است که این روز ها شاهد افزایش جنایات رژیم صهیونیستی 
نیز هستیم. در واقع بمباران اردوگاه های آوارگان غزه با بمب های آتش زا یکی دیگر از نشانه های 
رژیم  اقدام وحشیانه  ازاین  نسل کشی و جنایت مستمر رژیم صهیونیستی است.به عبارت دیگر 
صهیونیستی می توان به عنوان هولوکاست واقعی در اردوگاه های آوارگان غزه یاد کرد، زیرا رژیم 
صهیونیستی چادر های آوارگان فلسطینی را در نیمه شب مورد حمله قرار داده و زنان و کودکان 
بسیاری را به آتش و خون کشیده است. به نظر می رسد با توجه به این که مقامات این کشور از 
نظر راهبرد های سیاسی و نظامی به بن بست رسیده اند، دست به قتل عام بازماندگان غزه زده اند.

هولوکاست در غزه
سید رضا صدرالحسینی / کارشناس روابط بین الملل
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گفت:  نگهبان  شورای  انتخابات  امور  و  اجرایی  معاون 
فرآیندهای انتخابات به خوبی در حال انجام است.

محمدحسن  نگهبان،  شورای  اطلاع رسانی  پایگاه  گزارش  به 
صادقی مقدم عضو حقوقدان و معاون اجرایی و امور انتخابات 
و  تصویری سراسری  ارتباط  جلسه  اولین  در  نگهبان  شورای 
و  و شهرستانی  استانی  دفاتر  روسای  با  مشترک سال جاری 
تمامی کارکنان دفاتر استانی شورای نگهبان ابتدا به مناسبت 
توسط رهبر عظیم  رئیسی و همراهانش که  آیت الله  شهادت 
پرواز  »شهدای  العالی(  ظله  )دام  اسلامی  انقلاب  الشان 

اردیبهشت« نام گرفتند، تسلیت عرض کرد.

وی بیان کرد: از ابتدای پیروزی انقلاب اسلامی شاهد حوادث 
مهمی در کشور بوده ایم. در سال های نخست انقلاب دشمنان 
تمام تلاش خود را انجام دادند تا به نظام، کشور و مردم آسیب 
برسانند و از هیچ توطئه و فتنه ای نیز دریغ نکردند؛ از ترور و 
کودتا گرفته تا آغاز یک جنگ سراسری و حمایت تمام عیار 

علیه نظام جمهوری اسلامی ایران.
دشمن  توسط  که  شخصیت هایی  خصوص  در  صادقی مقدم 
انقلاب  پیروزی  نخست  دهه  در  گفت:  رسیدند،  شهادت  به 
اسلامی بسیاری از شخصیت های مهم و برجسته ترور شدند و 
به شهادت رسیدند. آیت اله مطهری عضو مهم شورای انقلاب 

اسلامی، محمدعلی رجایی رئیس جمهور وقت، حجت الاسلام 
عالی  دیوان  رئیس  بهشتی  آیت اله  وقت،  نخست وزیر  باهنر 
کشور، شهید مفتح، شهید قدوسی، شهید لاجوردی و شهدای 

محراب از جمله این شخصیت ها بودند.
این عضو حقوقدان شورای نگهبان خاطرنشان کرد: دشمنان 
برجسته  شخصیت های  این  ترور  با  که  می کردند  تصور 
می توانند مسیر انقلاب را منحرف و در نهایت نظام جمهوری 
اسلامی را ساقط کنند. اما همگان دیدیم که با نفس الهی امام 
ادامه  خمینی )ره( و حضور مردم در صحنه، انقلاب اسلامی 
پیدا کرد و زنده بودن شعارهای انقلاب اسلامی را در تشییع 

پیکر شهید آیت اله رئیسی و همراهانش مشاهده کردیم.
همراهان  از  و  داشته  قضا  دستگاه  در  فعالیت  سابقه  که  وی 
با   ۵۹ سال  از  من  گفت:  است،  بوده  بهشتی  آیت اله  شهید 
کشور  قضایی  مجموعه  با  ارتباطم  بهشتی،  آیت اله  شاگردی 
شد،  مشهور  اساسی  قانون  معمار  به  که  ایشان  شد.  آغاز 
ادامه  را  ایشان  راه  نیز  رئیسی  بود. شهید  بی بدیل  شخصیتی 

دادند و شاگرد مکتب ایشان بودند.
شهادت  نگهبان  شورای  انتخابات  امور  و  اجرایی  معاون 
مدیریت  برای  بزرگ  ثُلمه  را  همراهانش  و  رئیسی  آیت الله 
شهید  خصوص  در  تهران  دانشگاه  دانست.استاد  کشور 
بود.  بنده  دانشگاهی  همکار  ایشان  گفت:  نیز  امیرعبداللهیان 
مردمی،  و  برخوردار  از سعه صدر خوبی  امیرعبداللهیان  دکتر 
نیز  این حادثه  از سایر شهدای عزیز  بود.  و تلاشگر  جهادی 
خاطرات شیرینی به یاد دارم. از جمله شهید آیت اله آل هاشم 

که احترام ویژه ای برای پدرش قائل بود.

معاون اجرایی و امور انتخابات شورای نگهبان :

 فرآیندهای انتخابات به خوبی در حال انجام است

فرماندار ویژه کرج :

البرز می تواند قطب صادرات
 صنایع دستی باشد

فرماندار ساوجبلاغ:

عملکرد دولت سیزدهم در راستای 
جهاد تبیین بازگو شود

البرز با توجه به وجود فرودگاه پیام، قابلیت این را دارد به قطب  فرماندار ویژه کرج گفت: استان 
صادرات از جمله در زمینه صنایع دستی تبدیل شود.

در  که  ملی صنایع دستی  روستاهای  و  انتخاب شهرها  راهبردی  در جلسه شورای  رمضانی  یحیی 
سالن فجر وزارت میراث فرهنگی برگزار شد، گفت: استان البرز با وجود اقوام مختلف به عنوان ایران 
کوچک نام گذاری شده و این ویژگی باعث شده تا رشته های مختلف صنایع دستی در این استان 

حضور داشته باشند.
معاون استاندار البرز با اشاره به اینکه سفال و سرامیک تنها یکی از رشته های شاخص صنایع دستی 

البرز است، قابلیت های این استان در زمینه صنایع دستی را بسیار بالا عنوان کرد.
 او افزود: استان البرز با وجود ظرفیت هایی چون فرودگاه پیام می تواند قطب صادارات از جمله در 

زمینه صنایع دستی باشد و آمادگی برای حمایت از تولید و صادرات صنایع دستی را داریم.
با اشاره به روستای گلستانک اضافه کرد: در این روستا ۷۰ نفر در رشته تولید سفال و  رمضانی 
سرامیک فعال هستند و توجه به این هنر و حمایت از هنرمندان این رشته می تواند باعث تولد یک 

لالجین دوم در کشور شود.
فرماندار ویژه کرج وجود این هنر را باعث ایجاد اشتغال در روستای گلستانک و کمک به معیشت 

مردم روستا دانست.
در این جلسه پرونده هفت شهر و روستا برای ثبت به عنوان شهر و روستای ملی صنایع دستی 
بررسی شد که پرونده روستای گلستانک از استان البرز نیز برای ثبت در فهرست روستاهای ملی 
صنایع دستی در زمینه سفال و سرامیک بررسی شد و در صورت تأیید در هفته صنایع دستی ابلاغ 

می شود.

تبیین  جهاد  راستای  در  سیزدهم  دولت  در  انقلاب  فرزندان  عملکرد  گفت:  ساوجبلاغ  فرماندار   
بازگو شود.

با عرض  در سال ۱۴۰۳  ساوجبلاغ  اداری شهرستان  جلسه شورای  دومین  در  البرزی  محمدرضا 
تسلیت شهادت شهید جمهور آیت اله رئیسی و شهدای خدمت، اظهار کرد: شهادت این خادم مردم 
و دوستدار اهل بیت و تابع راستین و واقعی ولایت فقیه در تاریخ ایران اسلامی به عنوان شهید 
خدمت ماندگار خواهد شد و بایستی مدیران کشورمان با تأسی از این شهید بزرگوار و با الگوگیری 
از مشی و سیره خدمتگزاری شهدای خدمت، به دنبال گره گشایی از مشکلات و خدمت خالصانه 

به مردم باشند.
وی افزود: اگر چه شهادت آیت اله رئیسی و همراهان ایشان خسران بزرگی برای نظام محسوب 
می شود، ولی به فرموده رهبر معظم انقلاب؛ با رفتن این خدمتگزاران خللی به اهداف مقدس نظام 

جمهوری اسلامی وارد نخواهد شد.
تبیین  برای  موجود  تمامی ظرفیت های  از  دارم  تقاضا  کرد:  فرماندار شهرستان ساوجبلاغ تصریح 
درست عملکرد و زحمات ۲ سال و ۹ ماهه رئیس جمهور شهید و دولت سیزدهم استفاده کنیم تا 

عملکرد فرزندان انقلاب در دولت سیزدهم در راستای جهاد تبیین به مردم بازگو شود.
وی با اشاره به نزدیکی انتخابات ریاست جمهوری گفت: مهمترین وظیفه تک تک ما، دعوت از آحاد 
مردم برای حضور پرشور و حداکثری در پای صندوق های رأی است و باید همه ما در این مسیر 
تمامی تلاش خودمان را معطوف کنیم. البرزی از تمامی دستگاه های اداری و اجرایی خواست که به 
وظایف خود با دقت ادامه دهند تا پروژه های در دست اجرا زودتر تعیین تکلیف و تکمیل شده و در 

جهت رفاه مردم به بهره برداری برسند.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان البرز :

کمبود آب شرب منطقه کیانمهر کرج برطرف شد

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان البرز اعلام کرد: کمبود آب شرب منطقه ۱۵۰ هزار نفری 
کیانمهر کرج با اجرای یک طرح آبرسانی، برطرف شد.

حمیدرضا نامداری گفت: ساکنان منطقه کیانمهر از حدود ۱۰ سال پیش تاکنون با افت فشار آب 
مواجه بودند.

وی بیان کرد: با انجام عملیات سه راه گیری بر روی خط ۴۰۰ میلی متر آزبست مهرشهر، خط توزیع 
آب ۵۰۰ میلی متر اصلی کیانمهر وارد مدار بهره برداری شد.

مدیرعامل آبفا البرز تصریح کرد: با تکمیل طرح مذکور شهرک های مینو، دلفین ، ساکنان مناطق 
قزلحصار و خیابان نماز غربی کیانمهر از جریان آب پایدار با فشار مطلوب بهره مند شدند.

نامداری با تاکید بر اینکه همواره به دنبال افزایش رضایتمندی و ارتقای سطح کیفی خدمات رسانی 
به مردم هستیم، خاطرنشان کرد: اقدامات فنی قابل توجهی از سال گذشته تاکنون در سطح استان 

عملیاتی شده تا در مسیر تحقق این مهم گام موثر برداشته شود.
مدیر عامل آبفا البرز گفت: انتظار می رود ساکنان این استان با توجه به فرا رسیدن فصل گرما در 
مصرف آب صرفه جویی کنند و درصورت قطعی یا افت فشار آب با سامانه ۱۲۲ تماس حاصل نمایند.

دبیر ستاد ملی جمعیت: 

به دنبال افزایش حق فرزند و همسر برای کارکنان دولت هستیم
و  فرزند  حق  اینکه  بر  تاکید  با  جمعیت  ملی  ستاد  دبیر 
ناکافی است، گفت: دولت و  عائله مندی کارکنان دولت 
ستاد به طور جدی به دنبال اصلاح این حق و افزایش 
حق فرزند و همسر در حقوق کارکنان و بدنه دولت است.

فرزند  مناسب سازی حق  به  پاسخ  در  شکیبا محبی تبار 
کارکنان  افزود:   ، دولت  بدنه  و  کارکنان  برای  همسر  و 
و بدنه دولت قشر کثیری از جامعه را تشکیل می دهند 
که برای قانون جوانی جمعیت یک هدف اصلی محسوب 

می شوند.
همسر  و  فرزند  حق  اصلاح  نیازمند  اینکه  بیان  با  وی 

دولت  کارکنان  برای  فرزندآوری  به  تشویق  راستای  در 
هستیم، اظهارداشت: به طور حتم تشویق کارکنان دولت 
در حوزه جوانی جمعیت می تواند بسیاری از شاخص های 

منفی و ناکافی ما را به طور محسوس تغییر دهد.
برای  سیزدهم  دولت  برنامه  به  جمعیت  ملی  ستاد  دبیر 
کارکنان  همسر  و  فرزند  حق  مناسب سازی  و  افزایش 
دولت اشاره کرد و گفت: امسال برای گام نخست تغییر 
محسوسی شاهد بودیم اما از نظر ما این میزان هنوز با 

سطح مطلوب فاصله دارد.
محبی تبار با بیان اینکه در دهه ۶۰ حق همسر و فرزند 

دولت  افزود:  داد،  می  تشکیل  را  حقوق  از  سوم  یک 
سیزدهم به طور جد پیگیر این موضوع است و با توجه به 
توان و ظرفیت و منابع سعی خواهیم کرد تغییری اساسی 

در حق فرزند و همسر طی سالهای آینده داشته باشیم.
وی تاکید کرد: تلاش می شود در بودجه سال ۱۴۰۳ این 
امیدواریم  افتاد.  اتفاق  خوشبختانه  که  یابد  افزایش  رقم 
این روند با توجه به ظرفیت دولت و اجازه برنامه هفتم 

توسعه همچنان ادامه داشته باشد.
البته تفکر اصلاح حق فرزند برای کارمندان در دولت   

سیزدهم وجود دارد.

 معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی استان البرز :

تشدید طرح ممنوعیت عرضه دخانیات
 در مراکز توزیع مواد غذایی البرز

عرضه  ممنوعیت  بر  نظارت  طرح  تشدید  از  البرز  استان  پزشکی  علوم  دانشگاه  بهداشت  معاون   
محصولات دخانی در مراکز تهیه، توزیع و فروش مواد غذایی در این استان خبر داد.

برای  تیم های ویژه  این زمینه  افزود: در  بدون دخانیات  به مناسبت هفته  دکتر معصومه جودکی 
نظارت بر مراکز تهیه ، توزیع و عرضه مواد غذایی از سوی دانشگاه علوم پزشکی استان فعال شده 

است.
وی بیان کرد: عرضه هرگونه مواد دخانی شامل توتون ، تنباکو و قلیان در واحدهای تهیه ، توزیع 
و فروش مواد غذایی استان ممنوع است و واحدهای صنفی متخلف به تعزیرات حکومتی معرفی 

می شوند.
این مسوول افزود: طرح جلوگیری از عرضه مواد دخانی در فاصله ۱۰۰ متری مدارس البرز نیز طی 

سال تحصیلی جاری با جدیت دنبال شد.
عرضه  و  تبلیغ  در  تخلف  گونه  هر  مشاهده  صورت  در  خواست  البرزی  شهروندان  از  جودکی 
محصولات دخانی با شماره ۱۹۰ سامانه رسیدگی و پاسخگویی به شکایات وزارت بهداشت و درمان 

تماس حاصل نمایند.
وی گفت: امسال از سه هزارو۸۸۱ مرکز تهیه و توزیع مواد غذایی استان البرز بازدید به عمل آمد و 

برای ۳۰۰ واحد آنها به علت تخلف اخطار صادر شده است.
جودکی ادامه داد: ۳۲ واحد متخلف صنفی استان نیز در این مدت به مراجع قضایی معرفی شدند 

که ۱۲ واحد آنها پلمب شد.
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جامعه  شماره ۳۱۴۹۸
شنبه
۱۲ خرداد ۱۴0۳ 

البرز و امام جمعه کرج ، گفت :  نماینده ولی فقیه در استان 
دشمنان به دنبال رواج غرب گرایی و زندگی تجملی و اشرافی 
مردم  سرراه  بزرگی  آزمون  بنابراین  هستند؛  کشور  در  گری 
است؛ جریان های سیاسی باید با بصیرت و توجه به موقعیت 

حرکت کنند.
آیت اله سیدمحمدمهدی حسینی همدانی در خطبه های این 
بر  توانسته  انقلابی  ایران  امروز  افزود:  کرج  نماز جمعه  هفته 
توطئه های مخرب دولت های آمریکا در عرصه های نظامی 
انقلاب  پیروزی  از  پیش  کند؛تا  غلبه  فرهنگی  و  سیاسی   ،
اسلامی در ایران شکست آمریکا در جهان قابل باور نبود و اگر 
امروز ادبیات سیاسی جهان بررسی شود ابرقدرت به کشوری 

گفته می شود که دارای موقعیت ویژه در بین ملت ها است.
وی ادامه داد: امروز به برکت پیروزی انقلاب اسلامی، ایران 

دارای ثبات ، امنیت درونی و امنیت بخش است .
خطیب جمعه کرج گفت: مشابه حادثه تلخ سانحه بالگرد رئیس 
جمهور و همراهان اگر در کشور دیگر رخ می داد به طور قطع 
حکومت نظامی اعلام می شد و مشکلات فراوانی به بار می 
آمد اما به فضل خدای تعالی و مدیریت رهبری و هوشمندی 

مردم همیشه در صحنه خطرات بزرگ از مردم دفع شد.
نماینده ولی فقیه در استان البرز با بیان اینکه برخی هنوز در 
داخل کشور درک اینکه دوران ابرقدرتی آمریکا به پایان رسیده 
را ندارند، افزود: امروز تغییرات جهان به نفع جمهوری اسلامی 
دانشجویان  به  خطاب  انقلاب  رهبر  نامه  انتشار  است؛  ایران 
آمریکایی که از مدتی پیش قیام کرده اند ، پر از نکات مهم 

بوده و احتیاج به بررسی کارشناسانه دارد.
امام جمعه کرج گفت : دانشجویان آمریکایی که امروز دست 
به قیام زده اند و باید مدیریت آینده آمریکا را به دست بگیرند، 
این  قیام  دامنه  هستند؛  خاصی  قشر  و  باهوش  ویژه،  افراد 

دانشجویان آمریکایی نیز به اروپا کشیده شده است .
از سه هزار دانشجو و ۵۰ استاد  تاکنون بیش  ادامه داد:  وی 
اما  اند  شده  اخراج  دانشگاه  از  و  دستگیر  آمریکایی  تمام 

دانشجویان ظرفیت زیادی را برای تغییرات فراهم کرده اند.
دانشجویان  به  خطاب  انقلاب  رهبر  نامه  اینکه  بیان  با  وی 
آمریکایی ، محبت آمیز ، دوستانه و خیر خواهانه است ، گفت: 
در این نامه واقعیت های جهان بیان شده است؛ حضرت آیت 
ظلم  دغدغه  از  نامه  این  در  العالی(  )مدظله  ای  خامنه  الله 

ستیزی اساتید و دانشجویان آمریکایی تشکر و قدردانی کردند 
و با آیِنده نگری دقیق و سرمایه گذاری برای آینده هدایت آن 

مجموعه و گروه را بر عهده گرفتند.
نماینده ولی فقیه در استان البرز افزود: نظام رو به افول آمریکا 
کسانی که می خواستند حق طلبی کنند از دانشگاه اخراج کرد؛ 
براین اساس نامه رهبر انقلاب در این شرایط بسیار اثر گذار 
نامه  این  است؛در  گرفته  در دست  را  میدان  مدیریت  و  است 
رهبر معظم انقلاب با استفاده از آیات قرآنی منطبق با فطرت 
با  را  آمریکایی  ، جوانان  آزاده و حق طلب  انسان های  همه 

مفاهیم دینی و اسلامی آشنا کردند.
وی ادامه داد: این نامه در گرایش جوانان آمریکایی به اسلام 
بسیار تاثیر گذار است؛ همانطور که در نامه رهبر انقلاب آمده 
کشورهای  به  ایران  از  اسلامی  مقاومت  جریان  امروز  است 
مختلف جهان از جمله سوریه ، عراق ، یمن و سایر نقاط جهان 
گسترش پیدا کرده است. آیت اله حسینی همدانی به واکنش 
»مایک جانسون« رییس نمایندگان آمریکا به متن نامه رهبر 
انقلاب اشاره کرد وافزود : واکنش تند این نماینده از نگرانی 
دولتمردان آمریکا حکایت دارد؛رییس نمایندگان آمریکا خطاب 
به دانشجویان معترض این کشور گفته است که اگر آیت اله 
)رهبر انقلاب( را راضی کرده اید آمریکا را از دست داده اید؛ 
این عبارت یعنی اینکه آمریکا دچار چالش بزرگتری شده است.

وی ادامه داد: همچنین این امر نشان می دهد که گفتمان و 
مسائل اعتقادی آمریکا آسیب دیده است؛ وقتی این شخص 
بیان می کند آمریکا را از دست داده اید یعنی بحث عداوت 
اعتقادی،  از  اعم  جانبه  همه  گفتمان  بلکه  نیست  سیاست  و 
به  آمریکا  اند و  داده  از دست  را  اقتصادی و نظامی  سیاسی، 

مرگ خود اعتراف می کند.
نماینده ولی فقیه در استان البرز بیان کرد: همانطور که رهبر 
دیپلماسی  و  آفرینی  امید  حرکت  باید  فرمودند  اشاره  انقلاب 

موفق دولت سیزدهم استمرار یابد.
امروز   : و گفت  اشاره کرد  رو  پیش  انتخابات  اهمیت  به  وی 
در  موفقیت  برای  سیزدهم  دولت  دیپلماسی  مسیر  ادامه 
بسیار  تاریخی  پیچ  این  در  و  است  معادلات جهانی ضروری 
توسط  ها  غربی   : گفت  همدانی  حسینی  اله  است.آیت  مهم 
عوامل داخلی در ایران تلاش می کند دولتی سر کار بیاید که 
اعتقادی به مقاومت نداشته باشد و مقاومت را تضعیف کند و 
شاید دو قطبی هایی به وجود آورند؛ مسائلی راجع به اقتصاد 
انحراف  درصدد  دشمنان  که  دارد  وجود  کشور  در  معیشت  و 
اذهان عمومی هستند . وی ادامه داد: دشمنان به دنبال رواج 
غرب گرایی و زندگی تجملی و اشرافی گری در کشور هستند؛ 
بنابراین آزمون بزرگی سرراه مردم است؛ جریان های سیاسی 

باید با بصیرت و توجه به موقعیت حرکت کنند.

نماینده ولی فقیه در استان البرز و امام جمعه کرج :

جریان های سیاسی  با توجه به موقعیت حرکت کنند

مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی البرز :

ظرفیت های عشایر در زمینه گردشگری و 
صنایع دستی استان مغفول مانده است

زمینه  در  عشایر  ظرفیت های  گفت:  البرز  صنایع دستی  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  کل  مدیر 
ظرفیت  البرز  استان  که  است  درحالی  این  است؛  مانده  مغفول  استان  دستی  و صنایع  گردشگری 

توسعه گردشگری عشایری را دارد. 
رحیم خاکی، مدیرکل میراث فرهنگی،  گردشگری و صنایع دستی استان البرز،  در جلسه هم اندیشی 
با مدیر کل امور عشایر و هیئت مدیره اتحادیه شرکت تعاونی های گردشگری و صنایع دستی استان 

که  ۸ خرداد ۱۴۰۳ برگزار شد، بر استفاده از ظرفیت های گردشگری عشایر در استان تأکید کرد. 
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان البرز با اشاره به اینکه عشایر استان البرز 
در  شهرستان هایی از جمله نظرآباد، ساوجبلاغ، اشتهارد و حتی مناطقی از شهرستان کرج هنوز هم 
فعال هستند، گفت : این قشر ظرفیت های بالقوه ای برای گسترش گردشگری و صنایع دستی دارند 

که نیازمند تقویت است.
برای  گردشگری  و  صنایع دستی  تعاونی های  شرکت  اتحادیه  و  عشایر  امور  اداره  با  همکاری  او 
احیاء صنایع دستی عشایر و توانمندسازی آنها در حوزه های مختلف و همچنین گسترش گردشگری 

عشایری در استان را از امور مورد پیگیری عنوان کرد.

استاندار البرز:

البرز مهیای انتخابات 
ریاست جمهوری است

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان البرز :

طرح های کنترلی برای انسداد چاه های 
غیر مجاز درالبرز با سرعت دنبال می شود

نماینده عالی دولت در استان البرز گفت: درصدد هستیم در شرایط کنونی علاوه بر اینکه بسترهای 
برگزاری انتخابات ریاست جمهوری را مهیا می کنیم؛ در راستای تسریع در تحقق اهداف، برنامه ها 

و پروژه های دولت سیزدهم اهتمام داشته باشیم.
مجتبی عبداللهی در حاشیه برگزاری ستاد انتخابات استان ضمن گرامیداشت یاد و خاطره رئیس 
انتخابات  فرآیند  کشور  وزارت  ابلاغ  به  توجه  با  افزود:  شهیدشان،  همراهان  و  شهید  جمهور 

چهاردهمین دوره ریاست جمهوری رسما آغاز شده است.
وی ادامه داد: از روز ششم خرداد ماه هیات های اجرایی تشکیل شدند و جلسات مستمر با هدف 
دست  با  مشارکت  و  رقابت  سلامت،  امنیت،  مولفه  چهار  با  انتخابات  برگزاری  بسترهای  ایجاد 

اندرکاران تشکیل می شود.
ریاست  انتخابات  دوره  چهاردهمین  داوطلبان  نام  ثبت  خردادماه،   ۱۴ تا   ۱۰ از  گفت:  عبداللهی 

جمهوری دنبال می شود.
وی افزود: از ۱۵ تا ۲۱ خردادماه به مدت یک هفته به بررسی صلاحیت داوطلبان اختصاص دارد.

استاندار البرز گفت: پس از طی فرآیند ثبت نام و تایید صلاحیت ها، داوطلبان به مدت دو هفته و تا 
شش تیر ماه برای تبلیغات فرصت دارند.

وی افزود: این زمان، فرصت بسیار خوبی برای ایجاد شور انتخاباتی و معرفی داوطلبان محسوب 
می شود که نقش رسانه ها برای آگاهی بخشی بسیار موثر خواهد بود.

عبداللهی گفت: چهاردهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری در هشتم تیر ماه برگزار می شود و امید 
است با مشارکت احزاب و گروه های مختلف مردمی شاهد انتخاباتی باشکوه باشیم.

انتخابات ریاست  برگزاری  اینکه بسترهای  بر  افزود: درصدد هستیم در شرایط کنونی علاوه  وی 
جمهوری را مهیا می کنیم؛ در راستای تسریع در تحقق اهداف، برنامه ها و پروژه های دولت سیزدهم 

اهتمام داشته باشیم.
استاندار البرز اقدامات و دستاوردهای دولت سیزدهم در استان در حوزه بهداشت و درمان، مدرسه 
سازی، راه و... را برشمرد و گفت: بسیاری از پروژه ها به ثمر رسیده و به دنبال تسریع در تکمیل 

پروژه های باقی هستیم.

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان البرز با بیان اینکه تصفیه خانه فاضلاب ماهدشت 
کرج سالانه ۲۰ میلیون متر مکعب پساب پالایش می کند ، اعلام کرد: صنایع مستقر در 

شهرستان اشتهارد برای تامین آب متعارف و تصفیه شده ، اقدام کنند.
این مقدار پساب نقش  با تصفیه  نجفیان گفت: تصفیه خانه پساب ماهدشت کرج  داود 
این  از  باید  که  دارد  کشاورزی  مزارع  و  نیاز صنایع  مورد  متعارف  آب  تامین  در  اساسی 

ظرفیت به خوبی استفاده شود.
وی ادامه داد: با توجه به وضعیت بحرانی منابع آب زیر زمینی استان البرز ، اکنون امکان 

تامین آب مورد نیاز صنایع جنوب استان از محل پساب تصفیه شده فراهم است.
پالایش کامل  از  پساب تصفیه شده پس  از  تا بخشی  در تلاش هستیم  نجفیان گفت: 

آلودگی ها به سفره های زیر زمینی تزریق شود.
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای البرز اظهار کرد: امروز در کنار توسعه پروژه های تصفیه 
پساب و بازچرخانی آبهای غیر متعارف، طرح های کنترلی برای انسداد چاههای غیر مجاز 
در این استان با سرعت دنبال می شود. نجفیان ادامه داد: سال گذشته یک هزارو ۱۰۰ 
حلقه چاه غیر مجاز در استان البرز مسدود شد و امسال انسداد حدود ۲ هزار حلقه دیگر 

را هدفگذاری کرده ایم.
در دست  فشند ساوجبلاغ  و  کرج  تغذیه مصنوعی دشت  ۲ طرح  نیز  اکنون  افزود:  وی 
احداث و مطالعه است تا بتوان در طول سال آبی ، سیلاب ها و آبهای سطحی را به سفره 

های زیر زمینی هدایت کرد.
به ظرفیت ۱۰۲ میلیون متر مکعب در  تغذیه مصنوعی  تاکنون ۲ طرح   : نجفیان گفت 
فردیس و کردان استان البرز بهره برداری شده است. ظرفیت آبهای سطحی و زیر زمینی 
استان البرز حدود یک میلیاردو۸۰۰ میلیون متر مکعب برآورده شده است که با توجه به 

کثرت جمعیت منطقه بیشتر این منابع در طول سال مصرف می شود.

 مدیرکل آموزش و پرورش استان البرز :

تمامی دستگاه های اجرایی استان همکاری لازم 
را با نهضت سوادآموزی داشته باشند

 مدیرکل آموزش و پرورش استان البرز گفت: هدف از برگزاری شورای پشتیبانی نهضت سوادآموزی، 
ریشه کن کردن بی سوادی در جامعه است.

ضمن  جدید،  سال  در  آموزی  سواد  نهضت  پشتیبانی  شورای  نشست  اولین  در  حجرگشت  علی 
گرامیداشت یاد و خاطره رئیس جمهور شهید و همراهان ایشان، گفت: هدف از برگزاری نشست های 

شورای پشتیبانی نهضت سوادآموزی ریشه کن کردن بی سوادی در جامعه است.
وی افزود: در سال گذشته تمام جلسات شورای پشتیبانی استان در زمان خود تشکیل و مصوبات 
خوبی هم داشتیم و جا دارد از زحمات تمامی اعضا قدردانی کنیم، امسال نیز این انتظار می رود که 
تمامی دستگاه های اجرایی استان و شهرستان، در این خصوص تعامل و همکاری لازم را با نهضت 

سوادآموزی داشته باشند.
حجرگشت ادامه داد: در گام دوم نهضت سوادآموزی، شاهد حرکت این نهضت به سمت نهضتی 
مردمی هستیم؛ یعنی تمامی افراد جامعه می توانند با همکاری، همفکری، شناسایی، جذب و ترغیب 

افراد بی سواد و کم سواد در ریشه کنی بی سوادی سهیم باشند.
نرخ  میانگین  گرفته،  صورت  تلاش های  با  کرد:  تصریح  البرز  استان  پرورش  و  آموزش  مدیرکل 
باسوادی استان از میانگین کشوری بالاست و کمتر از دو درصد افراد بی سواد و کم سواد وجود 
دارند که انتظار می رود با تعامل دستگاه های استان به ویژه فرمانداری ها، شهرداری ها و دهیاری ها 

این افراد شناسایی، جذب و آموزش داده شوند.

امام جمعه نظرآباد:

مردم در انتخابات به فردی با مشخصات
 شهید جمهور رای دهند

امام جمعه نظرآباد گفت: در انتخابات پیشرو مردم کسی را انتخاب کند که راه شهید آیت اله رئیسی 
را ادامه دهد.

حجت الاسلام قادر محمدی در خطبه های نماز جمعه نظرآباد که در مصلای این شهر برگزار شد، 
اظهار کرد: پیام تسلیت رهبر معظم انقلاب برای شهادت شهید رئیسی و سایر شهدای خدمت وبیان 

خصوصیات و توصیفات، گویای فصلی از ابعاد شخصیت بزرگ شهید رئیسی است.
وی بیان کرد: حضور کم نظیر مردم در تشییع شهدای خدمت بار دیگر اقتدار ملت ایران در تبعیت از 
رهبر معظم انقلاب را به رخ جهانیان کشید.امام جمعه نظرآباد تصریح کرد: شهید آیت اله سیدابراهیم 
رئیسی موفق شد تصویری بسیار امیدبخش در موقف خدمت، در جایگاه ریاست جمهوری ارائه کند؛ 

و میراثی گران بهاء برای تراز مدیریت انقلابی از خود به یادگار گذاشت.
وی خاطرنشان کرد: شهید جمهور از خادمی امام رضا علیه السلام با کراهت و صرفاً به خاطر اطاعت 

امر ولی فقیه به قوه قضائیه آمد و از آنجا با اصرار بسیاری به دستگاه اجرایی کشور پانهاد.
محمدی خاطرنشان کرد: شهید رئیسی از همان اول عهدش با امام و امت این بود. اطاعت از ولایت 
انصافش  با اخلاق و صبور بود و حتی به مخالفان بی  و خدمت به امت.وی گفت: شهید جمهور 
هم هیچگاه توهین نکرد.امام جمعه نظرآباد اظهار کرد: بزرگداشت شهدای خدمت از سوی هیئت 

عالی رتبه خارجی، عزت آفرین و مکمل حماسه میلیونی در تشییع تاریخی است.
امام  نماد  امامت مردم را خلق کردوی  از جایگاه  اله آل هاشم تصویر زیبایی  بیان کرد: آیت  وی 

جمعه ی مردمی و برای مردم بود.
محمدی تصریح کرد: عملیات وعده صادق در دوران ریاست جمهوری آیت اله رئیسی صادق الوعد 
انجام گرفت. وی با بیان اینکه شهید امیرعبداللهیان الگوی سیاست انقلابی بود، گفت: مردم عزیز و 
مسؤولان خود را برای برگزاری یک انتخابات باشکوه آماده کنند. امام جمعه نظرآباد متذکر شد: در 

انتخابات پیشرو مردم کسی را انتخاب کند که راه شهید آیت اله رئیسی را ادامه دهد.
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جامعه   شماره ۴۱۴۹۸

شنبه
۱۲ خرداد ۱۴0۳  میهنآ ن00مار

اروزنامه

فراگیر  نظارت  گفت:  شرقی  آذربایجان  استانداری  سرپرست 
نیازمند مشارکت مردم و گروه های ناظر مردمی است.

دیوان  مردمی  ناظران  مجمع  نشست  در  محمدی  تراب 
بر  مبنی  سیزدهم  دولت  شعار  به  اشاره  با  استان،  محاسبات 
دولت مردمی و ایران قوی، تحقق این شعار را در گرو نظارت 
مردم بر تمام امور کشور دانست و گفت: سیاست رئیس جمهور 

ناظر  گروه های  که  بود  این  سیزدهم  مردمی  دولت  و  شهید 
دستگاه ها  نظارتی  وظایف  از  بخشی  و  شده  تشکیل  مردمی 

را برعهده بگیرند.
وی با اشاره به نقش بی بدیل دیوان محاسبات در حوزه انضباط 
مالی و سامان دهی اداری کشور، گفت: نظارت فراگیر در حوزه 
وظایف دیوان محاسبات، نیازمند همیاری و مشارکت مردم و 

تحقق  در  اساسی  نقش  عزیزان  این  و  است  مردمی  ناظران 
اهداف دیوان محاسبات می توانند داشته باشند.

دیوان  در  مردمی  ناظر  گروه های  تشکیل  افزود:  محمدی 
که  جایی  هر  در  زیرا  است،  خوبی  حرکت  استان  محاسبات 

مردم وارد شده اند موفق بوده ایم.
سرپرست استانداری آذربایجان شرقی با تاکید بر اینکه نظارت 
مردمی باید در جهت گره گشایی باشد نه عقده گشایی، افزود: 
گزارش ناظران مردمی باید مبتنی بر واقعیت و اسناد و مدارک 
باتقوا،  که  شوند  عضو  گروه ها  این  در  افرادی  باید  و  باشد 

متخصص، مورد اعتماد و دلسوز مردم و کشور باشند.
به گروه های مردمی،  ارائه آموزش های لازم  بر  تاکید  با  وی 
گفت: کار دیوان محاسبات واقعاً یک کار تخصصی است و باید 

با علم و آگاهی کامل انجام شود.
محمدی تصریح کرد: نظارت دقیق بر اجرای قوانین و مقررات 
مربوط به بودجه، در عین حال که از وقوع تخلفات و انحرافات 
برای  را  نباید قدرت تصمیم گیری مدیران  جلوگیری می کند، 

اجرای برنامه های توسعه محدود کند.
سرپرست استانداری آذربایجان شرقی در ابتدای سخنان خود 
یاد و خاطره رئیس جمهور مردمی، وزیر امور خارجه، نماینده 
را  شرقی  آذربایجان  جهادی  استاندار  و  استان  در  فقیه  ولی 

گرامی داشت.

سرپرست استانداری آذربایجان شرقی :

 نظارت مردمی در جهت گره گشایی باشد
 نه عقده گشایی

دادستان تبریز:

دستگاه های دولتی از اراضی ملی صیانت کنند
 دادستان عمومی و انقلاب اسلامی شهرستان تبریز از دستگاه های اجرایی خواست تا نسبت به حفظ 

و نگهداری اراضی ملی و منابع طبیعی مراقبت های لازم را داشته باشند.
بابک محبوب علیلو در جلسه کارگروه شورای حفاظت از اراضی ملی و منابع طبیعی استان، بررسی 
عملکرد دستگاه های دولتی و رفع موانع موجود در اجرای طرح حدنگار را از اهداف اصلی و مهم 
این زمینه حساسیت های  اجرایی در  باید مدیران دستگاه های  اظهار کرد:  این کارگروه اعلام و 

لازم را نشان دهند.
اراضی ملی و منابع  از  بر لزوم اهتمام ویژه دستگاه های دولتی و اجرایی در راستای حفاظت  وی 
طبیعی تاکید کرد و افزود: هر گونه سهل انگاری در این رابطه می تواند منجر به لطمات جبران 

ناپذیر به بدنه دولت شود.
محبوب علیلو حفاظت از اراضی ملی و منابع طبیعی را جزو دغدغه ها و اولویت های دستگاه های 
مربوط برشمرد و ادامه داد: اجرای کامل طرح حدنگار اراضی ملی دولتی و منابع طبیعی در کاهش 
اختلافات و منازعات و پیشگیری از تعدی و تعرض به بیت المال و حقوق عامه موثر بوده و هرگونه 

کوتاهی مدیران اجرایی در اجرای این طرح قابل توجیه نبوده و مستوجب مواخذه است.
وی از شناسایی ۳۲ قطعه از اراضی آزاد راه پیامبر اعظم در حوزه استحفاظی آذربایجان شرقی خبر 
داد و گفت: پرونده مربوط به اراضی مشخص شده در این آزادراه طبق مستندات قانونی در راستای 
صدور سند مالکیت تک برگی به نام دولت با نمایندگی سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای 

استان، تشکیل و به اداره ثبت اسناد و املاک برای صدور سند ارسال می شود.
دادستان عمومی و انقلاب اسلامی مرکز آذربایجان شرقی تشکیل کارگروه ویژه حدنگاری و بررسی 

روزانه درخواست ها و اعلام گزارش مستمر آن به دادستانی را ضروری خواند.
محبوب علیلو اظهار کرد: دادستانی حمایت خود را از اجرای بهینه طرح حدنگار اعلام و دستورهای 

قضایی لازم برای رفع موانع و تسریع در اجرای این طرح را صادر کرد.

فرمانده انتظامی شهرستان تبریز:

قتل سه عضو خانواده توسط پدر افسرده

 مدیر کل صنعت، معدن و تجارت آذربایجان شرقی :

33۱ معدن آذربایجان شرقی به مزایده
 گذاشته می شود

فرماندار بوکان:

جاده بوکان - سردشت تکمیل می شود

فرمانده انتظامی شهرستان تبریز گفت: افسردگی و اختلالات روحی و روانی پدر، اعضای خانواده 
را به کام مرگ کشاند.

سرهنگ یداله جهان آرا در جمع خبرنگاران اظهار کرد: پدر ۴۵ ساله یک خانواده بدلیل افسردگی 
شدید و اختلالات روحی و روانی با استفاده از اسلحه کمری همسر ۳۵ ساله و ۲ فرزند )دختر ۱۳ 
ساله و پسر ۹ ساله( خود را در یکی از محلات تبریز به قتل رسانده و سپس خودکشی کرده است.

وی افزود: برابر اعلام بستگان درجه یک، پدر خانواده به اختلالات روحی و روانی شدید دچار بوده 
است پس از وقوع این حادثه پلیس و سایر عوامل امدادی در سر صحنه حضور داشته و بررسی های 

لازم در این خصوص در حال انجام است.

 مدیر کل صنعت، معدن و تجارت آذربایجان شرقی از واگذاری ۳۳۱ محدوده معدنی از طریق 
مزایده برای تسریع توسعه فعالیت های معدنی در استان خبر داد و گفت: از بین ۳۳۱ محدوده 
معدنی، ۱۱۸ معدن دارای پروانه بهره برداری است و بقیه معادن پروانه اکتشاف، گواهی کشف 

و مجوز برداشت دارند.
عبدالحمید سرتیپی اعلام کرد: علاقمندان برای سرمایه گذاری در حوزه معدن می توانند تا ۱۶ 
خرداد در سامانه ستاد ثبت نام و تا ۲۶ خرداد اسناد و مدارک مورد نیاز را به اداره کل صمت 

استان ارسال کنند.
وی اظهار کرد: به دلیل ساماندهی محدوده های معدنی اگر معدنی به حالت رکود باشد سلب 

صلاحیت شده و از طریق مزایده واگذار خواهد شد.
مدیر کل صنعت، معدن و تجارت آذربایجان شرقی با بیان اینکه این استان از لحاظ معدنی جایگاه 
برنامه های راهبردی  از  افزود: توسعه فعالیت های معدنی یکی  مهم و ممتازی در کشور دارد، 
تعریف شده برای استان است که در این زمینه فعالیت های معدنی باید توسعه یابد. سرپرست 
اداره کل صنعت، معدن و تجارت آذربایجان شرقی همچنین از احیای ۸۳ واحد صنعتی راکد در 

این استان در سال گذشته خبر داد.
انسانی  منابع  و  تجهیزات  زیرساخت،  دارای  که  راکد  واحد  تعداد  این  از  بخشی  گفت:  سرتیپی 
بودند، با تامین مالی از طریق صندوق کارآفرینی امید و سامانه جامع تسهیلات اشتغال، به چرخه 

تولید بازگشته اند.

فرماندار بوکان با اشاره به اینکه یکی از اولویت های حوزه راهسازی این شهرستان تکمیل جاده 
بوکان - سردشت است گفت: با توجه به پیمان سپاری ۲ قطعه دیگر از این مسیر، امسال جاده 

بوکان - سردشت تکمیل و بازگشایی می شود.
این مسیر شامل قطعه  از  اکنون عملیات بهسازی ۱۱ کیلومتر  خشایار صنعتی اظهار کرد: هم 
حد فاصل روستای »زاواکیو« تا »ابراهیم خسار« به طول چهار کیلومتر با قرارداد ۱۱۵ میلیارد 
با قرارداد ۱۰۹ میلیارد ریال  ریال و قطعه روستای »گوله« تا »گندمان «به طول ۱۱ کیلومتر 

شروع شده است.
وی اضافه کرد: طبق برنامه ریزی انجام شده پس از بهسازی، عملیات آسفالت هفت کیلومتر 
از این مسیر هم انجام می شود و در مجموع هشت کیلومتر دیگر برای تکمیل و بازگشایی این 
مسیر باقی می ماند که تکمیل آن در اولویت قرار دارد. فرماندار بوکان گفت: علاوه بر این در 
سایر بخش های این مسیر از جمله تعمییر پل فلزی روستای »غلامعلی« و روکش و لکه گیری 
آسفالت این مسیر در حال انجام است تا تردد در این برای اهالی روستاهای منطقه ایل »گورگ« 

به سهولت انجام شود.
صنعتی با اشاره به اینکه بازگشایی جاده بوکان - سردشت نقش مهمی در تسهیل و کوتاهی 
مسیر بین ۲ شهرستان دارد افزود: هم اکنون مسیر تردد بین این ۲ شهر باید از مسیر بوکان 
- مهاباد- سردشت و یا مسیر بوکان- سقز- بانه - سردشت انجام شود که هر ۲ از مسیرهای 
طولانی و پر ترافیک هستند.وی اضافه کرد: مسیر بوکان - سردشت در مجموع ۱۰۵ کیلومتر 
مسافت دارد که از این مقدار ۷۷ کیلومتر آن در حوزه شهرستان بوکان و ۲۸ کیلومتر دیگر در 

شهرستان سردشت قرار دارد.
فرماندار بوکان گفت: تکمیل و بازگشایی جاده بوکان- سردشت می تواند علاوه بر تسهیل در 
تردد مسافران و کاهش هزینه های حمل و نقل در این ۲ شهرستان، نقش مهمی در صادرات 
و واردات کالا از طریق مرز کیله سردشت داشته باشد و می تواند به یکی از مسیرهای مهم و 

اقتصادی بوکان تبدیل شود.

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد ارس:

۸۰ درصد تولیدات گلخانه ای ارس 
صادر می شود

دبیر ستاد توسعه فناوری های مواد معاونت علمی ریاست جمهوری:

شرکت های دانش بنیان از معافیت های 
مالیاتی برخوردار می شوند

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد ارس با بیان اینکه ۸۰ درصد تولیدات گلخانه ای ارس صادر می شود، 
گفت: از روسیه و انگلیس تا عمان و امارات، مشتریان محصولات ارس هستند.

مجید کیانی در جمع خبرنگاران اظهار داشت: اراضی واگذار شده به بخش گلخانه ای ارس ۵۰۸ 
هکتار است که ۲۴۲ هکتار آن درحال بهره برداری و ۲۶۶ هکتار آن درحال ساخت است. بیش از ۵۰ 
درصد گلخانه های استان آذربایجان شرقی در ارس واقع شده و در افق ۱۴۰۸، برای افزایش اراضی 

گلخانه ای به ۲ هزار هکتار برنامه ریزی شده است. 
وی با بیان اینکه برای تکمیل زنجیره ارزش در ارس شاهد سرمایه گذاری در بخش تولید سازه های 
گلخانه ای هستیم، تصریح کرد: در بخش کشاورزی بیش از ۶۳۰۰ نفر مشغول کار هستند که ۱۶۰۰ 

نفر آنان در گلخانه های محدوده فعال اند.
رئیس هیأت مدیره و مدیرعامل سازمان منطقه آزاد ارس با بیان اینکه در سال گذشته، قریب به ۱۳۰ 
هزار تن محصولات کشاورزی تولید شده است، یادآور شد: از این مقدار حدود ۵۰ هزار تن مربوط به 
تولیدات گلخانه ای است و ۸۰ درصد این محصولات به کشورهای روسیه، ارمنستان، قطر، امارات، 

عمان، عراق، انگلیس، بلغارستان و بلاروس صادر شده است.
وی متوسط تولید گوجه فرنگی در ایران را ۲۳۰ تن در هکتار خواند و گفت: گلخانه فعال در ارس 
ارس با تولید ۵۵۰ تن در هکتار با استفاده از سیستم نور مصنوعی و تکنولوژی نوین رکورد زده و 
به رکورد جهانی نزدیک شده است.کیانی با تاکید بر اینکه مصرف آب در گلخانه های هیدروپونیک 
پایین اما بهره وری حداکثری است، توضیح داد: در کشت سنتی به ازای مصرف یک متر مکعب 
آب، ۲ کیلوگرم محصول تولید می شود اما در کشت گلخانه ای این رقم ۱۷ کیلوگرم است. امکان 
تولید محصول در تمام فصول، تولید با ارزش افزوده بالاتر، تولید محصول باکیفیت سالم و صادراتی 
به دلیل کنترل شرایط اقلیمی و امکان تولید محصول در اراضی غیرقابل کشت از دیگر مزیت های 
تولید گلخانه ای است.  وی ممانعت از توسعه گلخانه ها در محدوده های حفاظت شده و قانون عدم 
تدوین دستورالعمل ویژه برای آب بهای گلخانه ای را از چالش های این حوزه عنوان کرد و افزود: 
طبق قانون تثبیت آب بهای زراعی ۱ الی ۳ درصد متوسط قیمت عملکرد محصول توسط اداره آب 
اخذ می شود و این قانون را برای گلخانه ها نیز اعمال می کنند درحالیکه صحیح نیست و اجحاف 

درحق تولیدکنندگانی است که بهره وری بیشتری دارند.

 دبیر ستاد توسعه فناوری های مواد معاونت علمی ریاست جمهوری گفت: دانش بنیان ها از اعتبار 
مالیاتی برخوردار می شوند.

مصطفی میلانی در تبریز افزود: معاونت علمی ریاست جمهوری با صنایع بزرگ کشور همکاری 
داشته ولی تا به امروز ارتباطی با صنایع تبریز شکل نگرفته است.

وی یادآورشد: ارتباطات بسیار خوبی بین صنایع فولادی، پتروشیمی، پالایشگاهی و معدنی پایتخت 
با معاونت علمی ریاست جمهوری شکل گرفته و موضوعات و چالش های این صنایع مطرح شده 

است اما صنایع استان هایی که از مرکز کشور دور هستند، این خلأ ارتباط وجود دارد.
میلانی افزود: مشتاق هستیم تا با شرکت هایی مثل ماشین سازی، تراکتورسازی و پالایشگاه تبریز 
ارتباط برقرار کرده و چالش های فناورانه آن ها را بشنویم و تبادل نظر کنیم و به شرکت های دانش 

بنیانی که می توانند این نیازها را رفع کنند، این چالش را ارائه دهیم.
وی تاکید کرد: متأسفانه ارتباط مشخص و منظمی بین مجموعه ما با شرکت های بزرگ آذربایجان 

شرقی و شمالغرب کشور مثل مس سونگون وجود ندارد.
میلانی در خصوص خدماتی که این ستاد می تواند به صنایع و شرکت ها ارائه دهد، گفت: مهمترین 
خدمات این ستاد برای شرکت ها بر اساس قانون جهش تولید، اعتبار مالیاتی است که بسیاری از 
آن خبر ندارند.وی افزود: تیم های فناور در داخل شرکت های بزرگ وجود دارند که به خاطر تنوع 
تبدیل  داده اند و سپس  انجام  فناوری  توسعه  و  در سال های گذشته شناسایی شده  کارهای ستاد 
به شرکت دانش بنیان شده اند.وی افزود: شرکت های بسیاری وجود دارند که می توانند به راحتی 
مشکلات همدیگر را رفع کنند اما متأسفانه همدیگر را نمی شناسند که ایجاد این ارتباط می تواند 
رفع  شرکت ها،  اعلامی  نیازهای  گاه  داد:  ادامه  بگیرد.وی  شکل  فناوری ها  توسعه  ستاد  سمت  از 
کننده مشخص ندارد، در این حالت از طریق فراخوان های ستادها و برنامه های ملی می توان انواع 

حمایت ها را در سطح کشور انجام داد و ممکن است ده ها راه حل برای آن نیاز ارائه شود.
دبیر ستاد توسعه فناوری های مواد و ساخت پیشرفته معاونت علمی ریاست جمهوری تاکید کرد: 
دسترسی ستاد به بخش عظیمی از شرکت ها در حوزه های مختلف، ارزشی است که شرکت های 
دارای  آن، شرکت های  اساس  بر  و  دارد  این ستاد ۲ کارکرد  استفاده کنند  آن  از  بزرگ می توانند 

فناوری را به شرکت های نیازمند ارتباط داده و نیازهای فناورانه شرکت ها را مطرح می کند.

 رییس کل دادگستری آذربایجان غربی :

۱۷۹ قطعه سکه با قدمت ۲ هزار ساله در آذربایجان غربی کشف شد
سکه  قطعه   ۱۷۹ کشف  از  آذربایجان غربی  دادگستری  کل  رییس   
طلا و مسی ارزشمند تاریخی و اقلام فرهنگی مربوط به ۲ هزار سال 
پیش دوره سلوکیان در یکی از شهرستان های شمالی استان خبر داد.

در  همکاران  جدی  ورود  و  موقع  به  اقدامات  با  افزود:  عتباتی  ناصر 
مجموعه حفاظت و اطلاعات دادگستری این استان، افرادی که اقدام 
فرهنگی،  اقلام  فروش  و  خرید  بحث  در  غیرقانونی  فعالیت های  به 
تاریخی می کردند شناسایی و با دستور قضایی دستگیر و روانه زندان 
شدند.وی افزود: از این افراد ۱۷۹ قطعه سکه ارزشمند تاریخی مربوط 
به ۲ هزار سال پیش دوره سلوکیان و همچنین اقلامی مربوط به دوره 

های قبل و دوره اسلامی که عمدتا طلا و سکه های مسی هستند 
کشف و متهمین در این راستا دستگیر و با تشکیل پرونده در فرآیند 
قضایی تحت رسیدگی هستند. رییس کل دادگستری آذربایجان غربی 
گفت: اقلام فرهنگی ارزشمند تاریخی توسط کارشناسان اداره میراث 
فرهنگی آذربایجان غربی مورد بررسی و اظهارنظر قرار گرفته و در 
نهایت مکشوفات کشف شده تحویل نهاد متولی امر خواهد شد.عتباتی 
با اشاره به توجه ویژه دستگاه قضایی استان به مقوله میراث فرهنگی، 
آذربایجان  کرد:  بیان  استان  تاریخی  های  محدوده  تاریخی،  اقلام 
بالغ  که  هست  حوزه  این  در  غنی  بسیار  استان های  از  یکی  غربی 

بر صدها مجموعه فرهنگی، تاریخی،محدوده های ثبتی در ثبت اثر 
ملی و محدوده های بی نظیر در سطح جهانی یونسکو دارد که نگاه 
و توجه ویژه ای را می طلبد.وی ادامه داد: هم مدیران متولی امر هم 
دستگاه قضایی استان یک نگاه ویژه ای به این مقوله وحفظ تاریخ 
تمدن استان، حفظ مجموعه های فرهنگی و تاریخی آذربایجان غربی 
دارند.وی اضافه کرد: در بحث تثبیت مالکیت ها، صدور اسناد برای این 
مجموعه ها و جلوگیری از تعرض و تعدی و تجاوز به حریم های این 
مجموعه ها و صیانت از اقلام تاریخی و اموال فرهنگی که به صورت 

ویژه در دستور کار دستگاه قضایی استان است.



 >>>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>>
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جامعه  میهنآ۵ ن00مار

اروزنامه
گفت:  قزوین  استاندار  اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاون 
همانطور که در برگزاری انتخابات مجلس نشاط حاکم بود 
پیش  خللی  هیچ  بدون  ریاست جمهوری هم  انتخابات  در 

خواهیم رفت.
عباس کاظمی در اولین جلسه ستاد انتخابات استان که به 
در  جمهوری  ریاست  انتخابات  برگزاری  هماهنگی  منظور 
گفتمان  رئیسی،  گفتمان  کرد:  تصریح  شد،  برگزار  قزوین 
انقلاب اسلامی بود و اقدامات او در دولت سیزدهم تابلوی 
اقداماتی  گذاشت،  نمایش  به  را  صادقانه  خدمت  از  بلندی 
عینی  به صورت  آنها جمله »ما می توانیم«  به  نگاه  با  که 

مصداق پیدا می کند.
حرکت  انقلاب  گفتمان  مسیر  در  بخواهیم  اگر  افزود:  وی 
کنیم، اولین تعهد ما این است که تا آخرین دقیقه به نحو 
مصیبت  کنیم  تلاش  طرفی  از  و  کنیم  امانتداری  شایسته 
ما  خدمت  در  ذره ای  رئیسی  شهید  دادن  دست  از  عظیم 

تأثیری نگذارد و خللی ایجاد نکند.
اظهار  قزوین،  استاندار  اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاون 
کرد: بیش از یک هفته از شهادت رئیس جمهور می گذرد اما 
بدنه دولت و مجموعه تیم دولت سیزدهم با تعامل و همدلی 

و بدون هیچ اختلالی در مسیر ارائه خدمت فعالیت دارند.
اهمیت  از  جمهوری  ریاست  انتخابات  اینکه  بیان  با  وی 
در  که  همانطور  کرد:  تصریح  است،  برخوردار  بالایی 
تلاش  و  بود  حاکم  نشاط  مجلس  انتخابات  برگزاری 
از  دوره  این  در  شود،  انجام  مؤثری  اقدامات  می کردیم 
شهید  با  ما  عهد  کنیم،  عمل  همانگونه  باید  نیز  انتخابات 

رئیسی این است که با قوت کار را دنبال کنیم.
اساسی  قانون   ۱۳۱ بند  براساس  انتخابات  افزود:  کاظمی 
برگزار می شود، بازه زمانی ۳۰ روزه برای برگزاری انتخابات 
وقت  متداول  زمان  پنجم  یک  ما  که  است  این  معنای  به 
داریم و با برنامه ریزی درست و هماهنگی های لازم بدون 

اینکه خللی وارد شود باید گام های بلندتری برداریم.
وی بیان کرد: ۸ تیر ماه انتخابات برگزار می شود، با توجه 
به فرصت کوتاه باید برای برگزاری انتخابات آماده باشیم و 
بسترهای لازم را فراهم کنیم تا در هر صورت آمادگی لازم 

را داشته باشیم؛ در گام اول کمیته های انتخابات مشخص 
سه  میان  این  در  است،  شده  صادر  آن  اعضای  احکام  و 
حوزه آموزش، فناوری اطلاعات و پشتیبانی نیاز به تمرکز 

بیشتری دارد.
جلسات  کرد:  اظهار  قزوین  استان  انتخابات  ستاد  رئیس 
در  مستمر  صورت  به  انتخابات  برگزاری  هماهنگی 
شهادت  شد،  خواهد  برگزار  فرمانداری ها  و  بخشداری ها 
رئیس جمهور مصیبت عظیمی بود اما ما مأمور به تکلیف 

هستیم.

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار قزوین:

انتخابات ریاست جمهوری بدون هیچ خللی
 برگزار می شود

 شماره ۱۴۴۲
دوشنبه
7 اسفند ۱۴0۲ 

مدیرکل صنایع غذایی صمت :

تسهیل  در واردات ماشین آلات دارویی در 
اولویت است

مدیرکل صنایع غذایی و دارویی وزارت صمت گفت: وزارت صمت برنامه تسهیل گری برای 
واردات ماشین آلات دارویی را به عنوان یکی از سیاست ها و اولویت های اساسی در دستور 

کار دارد.
نازنین داراب زاده در جریان بازدید از شرکت البرز دارو در گفت و گو با خبرنگار ایرنا اظهار 
کرد: عزم وزارت صمت خودکفایی در تولید دارو بوده و در این میان به دنبال ورود ماشین 

آلات دارویی با تکنولوژی بالا است.
وی تصریح کرد: وزارت صمت برای صنعت داروسازی با استفاده از ظرفیت های داخلی و وارد 
کردن دستگاه های تولیدی که خطوط با تکنولوژی بالایی دارند، در نظر دارد داروهای جدید 

را تولید کرده و نیاز کشور به واردات داروهای خارجی را کاهش دهد.
داراب زاده در خصوص تخصیص ارز در حوزه تولیدات دارویی کشور نیز بیان کرد: تامین و 
تخصیص ارز مواد اولیه دارویی بر عهده سازمان غذا و دارو است و رقم آن در بودجه وزارت 

بهداشت دیده می شود.
این مسوول ادامه داد: خیلی ها به اشتباه تصور می کنند که تخصیص یک میلیارد دلار ارز برای 
صنایع غذایی و دارویی در وزارت صمت برای حوزه دارو کافی نیست، درحالی که ارز دارو و 

شیر خشک مجزا و جداگانه توسط وزارتخانه بهداشت پیگیری می شود.
الیاس کهزادی  مدیرعامل شرکت البرز دارو نیز در این بازدید اظهار کرد: این واحد تولیدی در 
سال ۵۵ در مساحت هشت هکتار راه اندازی شد و هم اکنون سالانه ۱۴۸ میلیون عدد انواع 

شربت و آمپول را تولید می کند.
وی با بیان اینکه شرکت البرز دارو رتبه پنجم تولید دارو در کشور را دارد، ادامه داد: تولیدات 

این واحد با اختصاص سه درصد از سهم بازار هم اکنون ۶۵۰ نیروی کار دارد.
تجهیزات  و  قطعات  خرید  زمان  را طولانی شدن  تولیدی  واحد  این  مشکل  عمده  کهزادی 

وارداتی، کمبود نقدینگی و نوسانات ارزی عنوان کرد.

رییس کل دادگستری قزوین: 

حل مشکل صنایع در دستور کار 
مسوولان باشد

 استاندار زنجان :

استان زنجان در واگذاری زمین
به خوبی عمل نکرده است

و  است  کشور  در  پیشرو  مناطق صنعتی  از  یکی  استان  این  گفت:  قزوین  دادگستری  کل  رییس 
مسوولان و متولیان امور باید رفع مشکلات واحدهای تولیدی و صنعتی را در دستور کار قرار دهند.
صنعتی  »شهرک  در  صنعتی  واحد   ۲۲ از  بازدید  جریان  در  نیا  مصطفوی  علی  الاسلام  حجت 
و  بوده  رهبری  معظم  مقام  تاکید  مورد  همواره  تولید  از  حمایت  کرد:  اظهار  تاکستان«  خرمدشت 
شعار سال های اخیر نیز با تولید و صنعت عجین شده که باید برای تحقق منویات رهبری در این 

زمینه تلاش کنیم.
وی اضافه کرد: بر اساس برنامه ریزی صورت گرفته با حضور میدانی در مراکز صنعتی استان قزوین 

تلاش می شود تا از منظر قضایی باری از دوش صنعت و صنعتگران برداریم.
مصطفوی نیا تصریح کرد: راه اندازی »دفتر حمایت از تولید و سرمایه گذاری« در دادگستری استان 
با این هدف صورت گرفته که مشکلات حقوقی واحدهای تولیدی و صنعتی استان را با دعوت از 

مسوولان و مدیران صنعتی بررسی کنیم.
این مسوول ادامه داد: بعد از شناسایی مشکلات واحدها، با حضور مدیران دستگاه های اجرایی به 
صورت میدانی به واحدهای تولیدی و صنعتی رفته و از نزدیک در جریان مشکلات آنان قرار می 
با  تا  است  مصمم  استان  قضایی  مجموعه  کرد:  خاطرنشان  قزوین  دادگستری  کل  گیریم.رییس 
همراهی مسوولان ارشد به خصوص دستگاه های متولی برای تحقق شعار سال و توسعه اقتصادی 

استان اقدام کند.
رییس کل دادگستری قزوین به همراه سعید اقبالی بازرس کل استان، محسن رستمی مدیر کل 
صمت، رضا صفاری مدیر عامل شرکت شهرک های صنعتی، تعدادی از واحدهای فعال در زمینه 

طراحی و تولید خطوط نورد گرم و سرد، میلگرد، مفتول و شمش بازدید کرد.
در این بازدید مشکل طرح توسعه و تخصیص زمین مناسب و مشکلات بانکی واحدهای صنعتی 

مورد بررسی قرار گرفت و دستورات لازم برای رفع آنها صادر شد.

 استاندار زنجان با بیان اینکه این استان به لحاظ تورم مسکن در بالای جدول کشوری قرار دارد، 
گفت: در صورت کنترل تورم مسکن می توان بسیاری از مشکلات و معضلات این بخش را رفع کرد.
سیاست  اجرای  در  استان  این  افزود:  استان،  توسعه  و  ریزی  برنامه  شورای  در  افشارچی  محسن 
های دولت در حوزه مسکن عملکرد خوبی داشته است و در ردیف سه استان برتر کشور در ساخت 
واحدهای مسکونی قرار دارد.استاندار زنجان با بیان اینکه این استان به رغم این جایگاه، در واگذاری 
زمین به خوبی عمل نکرده است، گفت: در سیاست های ابلاغی شورای مسکن کشور بر تامین 
زمین برای مسکن حمایتی دولت، نهضت ملی مسکن و قانون جوانی جمعیت از ظرفیت روستاها 
استفاده شده است و ما نیز می توانیم از ظرفیت روستاهای واقع در حاشیه و حریم شهرها استفاده 
کنیم.وی اضافه کرد: به همین منظور الحاق زمین ۱۱۶ هکتاری خریداری شده در غرب زنجان 
در مجاورت روستای کوشکن در کارگروه مربوط تصویب شد تا به صورت ناحیه منفصل شهری 
به محدوده مصوب روستای مذکور الحاق شود.افشارچی با بیان اینکه سازمان ملی زمین و مسکن 
نیز در این خصوص همراهی و همکاری لازم را دارد، اظهار داشت: الحاق این اراضی از ۲ مسیر و 
با همکاری جهاد کشاورزی استان در حال انجام است و در مدت ۱۰ روز آینده فراخوان واگذاری 
اراضی آن داده خواهد شد.استاندار زنجان با بیان اینکه این استان برنامه های دیگری در خصوص 
سایر حریم شهرها دارد، خاطر نشان کرد: با انجام این کارها بخشی از تعهدات در خصوص مسکن 
ملی در استان محقق خواهد شد.وی همچنین در ادامه به تکلیف برنامه جهش تولید در حوزه های 
مختلف با مشارکت مردم اشاره کرد و گفت: این برنامه ها نیاز به بازنگری دارد که تحقق نهایی آن 

چشم انداز بهتری را در مسیر توسعه استان فراهم می کند.
افشارچی یکی از هدفگذاری های رشد متغیرهای کلان استان را در حوزه کشاورزی عنوان و خاطر 
نشان کرد: هدفگذاری رشد این حوزه در سال جاری ۴.۳۹ دهم درصد تعیین شده که هر چند رقم 

بزرگی است اما با همت بلند دست یافتنی خواهد بود.

 مدیرکل میراث  فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی قزوین :

دستور آزادسازی دولتخانه صفوی میراث
 رییس  جمهور شهید در قزوین است

 رییس سازمان جهاد کشاورزی قزوین :

خرید کیفی گندم در دستور کار
 مسوولان قزوین باشد

احیای  و  آزادسازی  دستور  گفت:  قزوین  صنایع دستی  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث   مدیرکل   
مجموعه تاریخی دولتخانه صفوی یادگار ارزشمند سفر شهید آیت  اله سید ابراهیم رییسی به قزوین 

است که برای همیشه در اذهان مردم و مسوولان  دیار مینودری ماندگار شد.  
علیرضا خزائلی ضمن گرامیداشت یاد و خاطره شهدای خدمت با اشاره به نگاه و توجه ویژه رییس 
جمهور به حفاظت و صیانت از میراث ارزشمند تاریخی - فرهنگی اظهار کرد: رییس جمهور شهید 
در نخستین سفر به استان قزوین با حضور در مجموعه تاریخی دولتخانه صفوی از نزدیک در جریان 
مشکلات توسعه این بنا قرار گرفتند و پس از بازدید از این مجموعه تاریخی دستور آزادسازی و تهیه 

طرح جامع برای استفاده عمومی از آن را صادر کردند.
وی اضافه کرد: دستور آزادسازی مجموعه دولتخانه صفوی و مصوب شدن آن در سفر شهید آیت  
فرهنگی  میراث   حوزه  در  سیزدهم  دولت  ارزشمند  خدمات  و  اقدامات  از  رییسی  ابراهیم  سید  اله 
و  فعالان  ویژه  به   قزوین  دوست  فرهنگ   مردم  نزد  همیشه  برای  که  است  قزوین  گردشگری  و 

دوستداران میراث فرهنگی ماندگار شد.
خزائلی ادامه داد: در این سفر یک هزار و ۵۰۰ میلیارد ریال اعتبار برای مرمت و احیای آثار تاریخی 
و توسعه زیرساخت های گردشگری و صنایع  دستی استان قزوین مصوب شد که بخشی از اعتبارات 

تاکنون تخصیص یافته و اقداماتی در این حوزه به مرحله اجرا درآمده  است.
یادآور شد:  اشاره کرد و  اجرا شده در خصوص مصوبات سفر رییس جمهور شهید  اقدامات  به  وی 
مراحل قانونی آزادسازی سه بنای مجموعه شامل ورزشگاه تختی، دبیرستان پاسداران و ساختمان 

مخابرات از سوی سه دستگاه اجرایی درحال انجام است.
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی قزوین اضافه کرد: زمینی در بلوار معلم برای 
ساخت  برای  معوض  زمین  و  یافته  اختصاص  پرورش  و  آموزش   به  پاسداران  دبیرستان  ساخت 
مجموعه ورزشی تختی نیز در بلوار امیر کبیر پونک در نظر گرفته شده که ساخت آنها درحال اجرا 
است.خزائلی ادامه داد: در راستای مرمت و احیای مجموعه دولتخانه صفوی چند طرح مرمتی در این 
مجموعه انجام شده و یا دردست اجرا است که از جمله آنها می توان به استحکام  بخشی بام و پی، 

مرمت هشتی صفوی، مرمت رواق صفوی و تزیینات کاخ چهلستون اشاره کرد.
وی مصوبه واگذاری جایگاه گردشگری لاله الموت را از دیگر مصوبات سفر رییس  جمهوری شهید 
انتشار  نهایت  در  و  مولدسازی  کارگروه  به  آن  ارسال  و  تهیه طرح  نیز خاطرنشان کرد:  قزوین  به 
فراخوان برای جذب سرمایه گذار واجد شرایط بهره برداری از این مجموعه در حال انجام است و در 
صورت جذب سرمایه گذار فرآیند اجرایی آن انجام خواهد شد. خزائلی در خصوص واگذاری مدرسه 
متروکه جنب پایگاه میراث فرهنگی گازرخان برای احداث موزه نیز اظهار کرد: مراحل واگذاری این 
مدرسه نیز انجام شده و به زودی با نمایش آثار مرتبط با فرهنگ و هنر روستایی مردم الموت و 
تابلوهای مردم شناسی مربوط به این منطقه و با عنوان نمایشگاه فرهنگ و هنر منطقه الموت میزبان 
گردشگران خواهد بود.وی همچنین از تکمیل مطالعات مسجد جامع عتیق و مرمت رواق شمالی این 
بنای تاریخی و طاقی شمال  شرقی به عنوان بخش دیگر از این اقدامات نام برد و خاطرنشان کرد: 
سید شهیدان خدمت حضرت آیت اله رییسی در سفرهای استانی خالصانه و صادقانه به دنبال رفع 
چالش ها و معضلات موجود در حوزه های مختلف بود و دغدغه ایشان برای جلوگیری از میرایی آثار 

ارزشمند تاریخی و احیای آنها برای ارائه خدمات به گردشگران از یادها نخواهد رفت.

 رییس سازمان جهاد کشاورزی قزوین گفت: مدیران و مسوولان بخش خصوصی و دولتی در 
استان باید خرید کیفی گندم را در دستور کار قرار دهند.

محمد حسین عطایی اظهار کرد: طرحی به منظور خرید گندم با کیفیت توسط کارخانجات آرد و 
مراکز خرید در استان اجرایی شده و در دستور کار قرار دارد.

وی اضافه کرد: عوامل موثر در تولید کیفی گندم شامل استفاده از ارقام استاندارد، تغذیه گیاهی، 
کنترل عوامل زیان رسان و بهبود شرایط آب و هوایی است که به امسال از نظر شرایط و کنترل 
سن در روند تولید غلات بسیار اقدامات موثری صورت گرفت.عطایی تاکید کرد: از کارخانجات 
آرد استان قزوین انتظار داریم در طرح اجرای آزمایشی الگویی ارتقای کیفیت گندم در سال زراعی 
آتی مشارکت فعالی داشته باشند.وی اضافه کرد: امسال با توجه به مبارزه به موقع و مناسب با 
آفت سن و سایر عوامل زیان رسان، قطعا کیفیت گندم در استان با افزایش قابل توجهی همراه 
خواهد بود.گفتنی است، ۲۲ مرکز خرید گندم در استان قزوین فعال است و پنج کارخانه آرد در 

استان قزوین با ظرفیت ۱۶۰ هزار تن فعالیت دارند.

رییس پلیس آگاهی استان زنجان:

عامل کلاهبرداری از سالمندان در زنجان دستگیر شد
رییس پلیس آگاهی فرماندهی انتظامی استان زنجان از دستگیری 
فردی خبر داد که در اجابت به درخواست کمک افراد سالمند، در 

دریافت وجه از عابر بانک موجودی کارت آنها را خالی می کرد.
شکایت  پی  در  گفت:  لو  آدینه  محمدعلی  کارآگاه  سرهنگ 
شهروندی سالخورده مبنی بر اینکه کارت عابر بانک وی از سوی 
مردی میانسال مورد سو استفاده قرار گرفته است، پیگیری پرونده 
و  با جعل  مبارزه  اداره  کارآگاهان  کار  در دستور  به صورت وی ژه 

کلاهبرداری قرار گرفت.
دلیل  به  شاکی  که  شد  مشخص  اظهارات  بررسی  در  افزود:  وی 

کهولت سن از مردی که در محدوده دستگاه خودپرداز بازار پرسه 
می زده درخواست کمک کرده است که پس از انجام عملیات بانکی 
و تعویض کارت خود با شاکی در اولین فرصت موجودی کارت را به 

کارت دیگری منتقل کرده است.
مورد  مشابه  شکایات  مراتب  اینکه  به  اشاره  با  لو  آدینه  سرهنگ 
و  جعل  با  مبارزه  کارآگاهان  داشت:  اظهار  گرفت،  قرار  بررسی 
سری  یک  با  مالباخته  اظهارات  بررسی  از  پس  کلاهبرداری 
تحقیقات میدانی و استفاده از شیوه های نوین پلیسی، فرد کلاهبردار 
را که در همان محدوده در کمین طعمه ای دیگر بود شناسایی، در 

اقدامی غافلگیرانه دستگیر و در بازرسی از او یک قطعه کارت عابر 
بانک متعلق به یکی از شکات را کشف کردند.

این مقام انتظامی افزود: متهم در بازجویی های اولیه منکر هرگونه 
جرمی بود که در ادامه تحقیقات در مواجهه با مالباخته و مستندات 
کشف شده به ۲۰ فقره کلاهبرداری از افراد سالخورده و بی سواد 
با  زنجان  استان  آگاهی  پلیس  کرد.رئیس  اعتراف  زنجان  در شهر 
اشاره به معرفی متهم به دادسرا از شهروندان خواست از در اختیار 
گذاشتن کارت های اعتباری خود به افراد ناشناس خودداری کنند تا 

حسابشان مورد سو استفاده قرار نگیرد.



میهنآ ن00مار
<<<<<<<<<<< <<<<<<<<<<<< اروزنامه >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>

اقتصاد  شماره ۶۱۴۹۸
شنبه
۱۲ خرداد ۱۴0۳ 

 روزنامه آرمان میهن گرافیک

راه های داشتن یک خرید موفق چیست؟

پول  از  خرید  برای 
کنید  استفاده  نقد 
معمولا عابر بانک شما 
خرید  به  تشویق  را 

بیشتر می کند.

تمرکز  به  نیاز  خرید 
خرید  اینکه  برای  دارد 
بهتری داشته باشیم باید 
و  انرژی  کافی  اندازه  به 

حوصله داشته باشید. 

به  کنید  سعی  همیشه 
احتیاجات  و  نیاز  تناسب 
بدین  کنید  خرید  خود 
ترتیب در هزینه ها هم 

صرفه جویی می کنید.

مناسب  بندی  بودجه 
داشته باشیم تا از خرید 
کالاهای غیر ضروری که 
تناسب  شما  بودجه  با 
ندارند، جلوگیری شود.

لیست خرید تهیه کنید با 
این کار چیزی را فراموش 
نمی کنید و خرید موفق با 
صرفه  میزان  حداکثر 
جویی را خواهید داشت.

سعی کنید برای خرید 
مناسب  بندی  زمان 
برای  باشید  داشته 
مناسب  زمان  کار  این 

خود را پیدا کنید.
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مشاور رییس سازمان برنامه و بودجه :

کمیته پیگیری منویات رهبری در سازمان برنامه و بودجه تشکیل شد
کمیته  تشکیل  از  بودجه  و  برنامه  سازمان  رییس  مشاور 

پیگیری منویات رهبری در این سازمان خبر داد.
برنامه  و  مدیریت  سازمان  ویژه  نشست  در  صنایع  محمد 
کوانتومی  فناوری  از  استفاده  زمینه  در  البرز  استان  ریزی 
افزود: رهبر انقلاب در یکسال گذشته روی بخش فناوری 
فناوری  موضوع  بر  حاضر  حال  در  و  داشتند  زیادی  تاکید 
کوانتومی تمرکز کردیم و پیگیر جدی این موضوع هستیم.

فناوری کوانتومی بر مهار و بهره برداری از قوانین مکانیک 
کوانتومی متکی است.

وی بیان کرد: از هر نوع تلاشی در این حوزه استقبال می 
کنیم چراکه رهبر معظم انقلاب در دیدار مدیران سازمان ، 
فرمودند: سازمان برنامه و بودجه یک دستگاه اساسی برای 

و  به حل مشکلات  توان  می  آن  اصلاح  با  و  است  کشور 
توسعه و پیشرفت کشور به شکل واقعی و صحیح، امیدوار 
بود .صنایع تاکید کرد: بنابراین از مراجع علمی و تخصصی 
ظرفیت  جمله  از  بیشتر  هرچه  کوانتومی  فناوری  زمینه  در 
های دانشگاهی ، پارک های علم و فناوری بهره برداری می 
شود.وی یادآور شد: همچنین سازمان برنامه و بودجه علاوه 
سیاست  و  بودجه  پیگیری  جمله  از  خود  های  ماموریت  بر 
های برنامه هفتم توسعه ، اصلاح ساختار بودجه را نیز مد 
نظر دارد.مشاور رییس سازمان برنامه و بودجه کشور گفت: 
برداری  بهره   ، غذایی  امنیت  قبیل  از  دیگری  های  بحث 
ظرفیت دریا محور ، حمل و نقل به عنوان ترانزیت وبسیاری 
از محورهای بیانات رهبر معظم انقلاب در گام دوم انقلاب 

مد نظر است.
بر  خود  فرمایشات  در  بارها  له  معظم   : کرد  اظهار  وی 
از  داشتند که  تاکید  مانده  نخورده  ظرفیت هایی که دست 
داشت.  اشاره  و صنایع  معدن  بحث  به  توان  می  آن  جمله 
در  نیز  البرز  استان  ریزی  برنامه  و  رییس سازمان مدیریت 
این نشست از انعقاد تفاهم نامه استفاده از فناوری کوانتومی 

بین البرز و استان قزوین خبرداد.
» توحید شیریزاد« افزود: این تفاهم نامه متناسب با زیست 

بوم استان های قزوین و البرز است.
وی بیان کرد: بر این اساس پارک های علم و فناوری استان 
های البرز و قزوین با همراهی پژوهشگاه ها و دانشگاه ها 
اقدام به برگزاری رویداد های سالیانه مرتبط خواهند داشت.

تحقیقات،  سازمان  رییس  و  کشاورزی  جهاد  وزیر  معاون 
پنجاهمین  مراسم  حاشیه  در  کشاورزی  ترویج  و  آموزش 
عامل  مهمترین  کرد:  اظهار  سازمان  این  تاسیس  سال 
افزایش تولید در حوزه گندم کشور استفاده از بذور اصلاح 

شده است.
مجتبی خیام نکویی افزود: اگر بتوانیم بذور را متناسب با 
اقلیم مختلف کشور اصلاح کنیم یک تحول در میزان تولید 
تسریع  اقدام  این  آید؛ طی سه سال گذشته  به وجود می 
شده و سال اول دولت سیزدهم شاهد افزایش سه میلیون 

تنی گندم در مقیاس اراضی سال قبل از آن بودیم.

رییس سازمان تات با بیان اینکه سال گذشته شاهد افزایش 
۶ میلیون تنی گندم بودیم، گفت: بر روی بذر اصلاح شده 
داد  انجام  مهم  اقدام  چند  مختلف  مناطق  تناسب  به  باید 
که می توان به افزایش مقاومت عمر تنش های زیستی و 
غیرزیستی و مقاومت در برابر آفات و بیماری ها اشاره کرد.
و  گذشته  سال  طی  گندم  زرد  زنگ  افزود:  نکویی  خیام 
امسال در سطح گسترده ای از اراضی کشاورزی مشاهده 

شد که اقدامات مقابله ای با آن صورت گرفته است.
وی گفت: در طول ۵۰ سال گذشته میانگین بارندگی کشور 
۳۰ میلی متر کاهش یافته و از ۲۵۰ میلی متر به ۲۲۰ میلی 

متر رسیده است.
مهمترین  از  یکی  داد:  ادامه  کشاورزی  جهاد  وزیر  معاون 
عناصر الگوی کشت این است که متناسب با نیاز مردم به 
ویژه در محصولات راهبردی در برنامه هفتم توسعه به ۹۰ 

درصد خودکفایی دست یابیم.
رییس موسسه تهیه نهال و بذر:

کشور در تولید ۹۸ درصد هسته های اولیه غلات 
خودکفا شده است

رییس موسسه تحقیقات، اصلاح و تهیه نهال و بذر وزارت 
ایرانی  محققان  تلاش  با  کرد:  اعلام  کشاورزی  جهاد 
تاکنون کشور در تولید ۹۸ درصد هسته های اولیه غلات 

خودکفا شده است.
سازمان  تاسیس  سال  پنجاهمین  آیین  در  زمانیان  محمد 
تحقیقات، آموزش و ترویج کشاورزی، روز مزرعه و انتقال 
دانش فنی و ارائه آخرین دستاوردهای تحقیقاتی غلات آبی 
)گندم و جو( که در موسسه تحقیقات، اصلاح، تهیه نهال 
و بذر کشور مستقر درکرج برگزار شد، افزود: تاکنون ۲۰۸ 
زراعت  و  در حوزه کشاورزی  جامعه هدف  به  رقم غلات 
نیز  رقم   ۲۰ سالانه  طرفی  از  است؛  شده  معرفی  کشور 

معرفی می شود که ۵۰ درصد آن غلات هستند.
وی گفت: تولید ۱۱۱ رقم انواع بذر به جامعه کشاورزی و 
بخش خصوصی واگذار شده که ۴۴ رقم آن ارقام مختلف 
گندم است. زمانیان یادآور شد: از ۲۰۸ رقم معرفی شده در 
زمینه غلات ۱۴۳ رقم مربوط به گندم و ۴۸ رقم مربوط 

به جو بوده است.

معاون وزیر جهاد کشاورزی :

تولیدات کشاورزی در حوزه گندم افزایش یافت
 مدیر شرکت مخابرات استان البرز :

شبکه فیبرنوری شهرک صنعتی هشتگرد
 استان البرز راه اندازی شد

 مدیر شرکت مخابرات استان البرز از راه اندازی شبکه فیبر نوری شهرک صنعتی هشتگرد 
شهرستان ساوجبلاغ با هدف جهش تولید و رونق اقتصادی منطقه خبر داد.

عبداله بیان  در آیین افتتاح شبکه فیبر نوری شهرک صنعتی هشتگرد افزود: این شهرک 
تاثیر گذار  از مناطق  تولیدی و صنعتی یکی  تعداد زیادی واحد  از  با برخورداری  صنعتی 

اقتصادی استان البرز و کشور است.
و  آوری  البرز جمع  استان  تمام شبکه های مسی مخابراتی  نزدیک  آینده  در  وی گفت: 
فیبرنوری جایگزین آن ها خواهد شد؛ با این اقدام کیفیت و سرعت اینترنت ارتقاء خواهد 

یافت.
بیان اضافه کرد: مهمترین ویژگی فیبرنوری پایداری خوب و کاهش سرقت و آسیب های 

آن است ضمن آنکه کیفیت و سرعت اینترنت در بستر فیبر نوری بالا است.
مدیر شرکت مخابرات البرز افزود: در شبکه مسی مخابراتی محدودیت و ناپایداری اینترنتی 
وجود دارد و بالاترین سرعت آن ۱۶مگابیت در ثانیه است اما سرعت اینترنت در بسترفیبر 

نوری تا یک هزار مگابیت و حتی بیشتر در ثانیه است.
وی گفت: تمام شرکت ها و کسب و کارهای اقتصادی برای معاملات ملی و بین المللی 
در بستر مجازی نیازمند ارتباط باکیفیت و پایدار هستند که خوشبختانه این شاخصه در 

فیبرنوری وجود دارد.

 معاون مسکن اداره کل راه وشهرسازی استان البرز :

حدود ۵۰ درصد طرح نهضت ملی مسکن البرز 
ویژه مددجویان است

معاون توسعه مشارکت های مردمی کمیته امداد امام خمینی)ره( استان البرز :

امکان پرداخت صدقات از طریق کارتخوان 
نانوایی های البرز فراهم شد

 معاون مسکن اداره کل راه وشهرسازی استان البرز با بیان اینکه شهید آیت اله رئیسی 
نگاه ویژه ای به قشرهای آسیب پذیر جامعه داشت، اعلام کرد: بر همین اساس حدود۵۰ 

درصد طرح نهضت ملی مسکن البرز به خانوارهای مددجو اختصاص یافته است.
احسان مسعودی افزود: سهم استان البرز از طرح نهضت ملی مسکن ۹۸هزارو۸۵۸ واحد 
مسکونی تعیین شده که ۴۵ هزارو۲۵۷ واحد آنها ویژه مددجویان زیر پوشش کمیته امداد 

امام خمینی )ره( و بهزیستی است.
معاون مسکن اداره راه و شهرسازی استان البرز گفت : تلاش ها براین است تا واحدهای 

مسکونی نیازمندان در کمترین زمان ممکن تکمیل و به آنها واگذار شود.
از مجموع ۹۸ هزار و۸۵۸ واحد مسکونی طرح نهضت ملی  اکنون  بیان کرد:  مسعودی 

مسکن البرز، ساخت بیش از ۳۰ هزار واحد آنها در دست اقدام است .
وی افزود: از کل واحدهای مسکونی طرح نهضت ملی مسکن البرز سه هزار و ۲۰۰ واحد 

آنها در روستاها ساخته می شود.
مسعودی گفت : ۱۵ هزارو۲۰۰ واحد مسکونی نیز برای دانشجویان متاهل و مابقی برای 

سایر قشرها پیش بینی شده است.

معاون توسعه مشارکت های مردمی کمیته امداد امام خمینی)ره( استان البرز گفت: امکان پرداخت 
صدقات از طریق کارتخوان نانوایی های سراسر استان فراهم شده است.

ابوالفضل فلاح قنبری افزود: با فعال شدن گزینه صدقه در دستگاه کارتخوان نانوایی ها، نیکوکاران 
می توانند با انتخاب این گزینه صدقه خود را هنگام خرید نان پرداخت کنند.

وی گفت: صدقه های جمع آوری شده براساس موازین شرعی در زمینه تأمین کمک هزینه های 
درمان، مسکن، تحصیل دانش آموزان و دانشجویان، جهیزیه و معاش مددجویان مصرف می شود.

از طریق  بر صندوق های صدقات  افزون  را  نیکوکاران می توانند صدقات خود  افزود:  قنبری  فلاح 
شماره #۰۲۶*۸۸۷۷*، پرداخت کنند.

حدود ۵۳ هزار مددجو زیر چتر حمایتی کمیته امداد امام خمینی )ره( استان البرز هستند.
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ورزش  شماره 7۱۴۹۸
شنبه
۱۲ خرداد ۱۴0۳ 

کارشناس والیبال ایران گفت: وقتی یک تیم می بازد قطعاً بازیکنان و 
کادر فنی از نظر روحی تضعیف می شوند، امیدوارم مردم و هواداران 

هم کمی صبور باشند و به تیم فرصت دهند تا خودش را پیدا کند.
محمد ترکاشوند در گفت وگو با خبرنگار مهر، درباره عملکرد تیم ملی 
والیبال ایران در هفته نخست رقابت های لیگ ملت های والیبال گفت: 
با توجه به اینکه تیم دیر شکل گرفت و سرمربی تیم ملی هم یک ماه 
مانده به مسابقات به ایران آمد و بازیکنان لژیونر هم دیر به اردوی تیم 
ملی ملحق شدند. متأسفانه نبود بازی های تدارکاتی هم باعث شد تا 
نقطه ضعف های تیم ملی برطرف نشود. همه این مشکلات واقعیت 
تیم ملی والیبال ایران است که نباید آن را نادیده بگیریم. به نظرم این 

نتایج طبیعی و دور از انتظار نبود.
وی گفت: اگر بازی صربستان و ایتالیا را کنار بگذاریم، تیم ایران رفته 
رفته روند رو به رشدی پیدا کرد و شرایط ایران بهتر شد. سرمربی تیم 
ملی هم شناخت بیشتری نسبت به بازیکنان پیدا کرد و در تعویض ها 
روند  کند.  جا  جابه  را  بازیکنان  توانست  راحت تر  و  بازتر شد  دستش 
صعودی تیم در سرویس، دریافت و دفاع بهتر شد و واقعاً نباید انتظار 
داشته باشیم تیم سه یا چهار برد به دست می آورد. البته قاعده اش این 
اعتقاد من  بیاوریم. به  بود که در هفته نخست دو پیروزی به دست 

چیزی از دست ندادیم به هر حال تغییر نسل عواقب دارد و باید آن را 
بپذیریم و صبوری کنیم.

سرمربی تیم والیبال سایپا گفت: تیم ملی زمان می برد تا پس از تغییر 
نسل به جایگاه واقعی خودش برسد و در چنین شرایطی اهالی والیبال 
و رسانه ها باید به این تیم فرصت بدهند. تیم ملی قطعاً در هفته دوم 
بهتر و راحت تر بازی خواهد کرد. بازی اول با ژاپن میزبان است و این 
تیم در بهترین شرایط خودش به سر می برد؛ قطعاً کار سخت است 
اما دور از ذهن نیست که بتوانیم با این تیم بجنگیم و نتیجه خوبی 
کسب کنیم. برزیل در شرایط آرمانی قرار ندارد و سه بازی تدارکاتی 
که با ایران داشت؛ به شناخت نسبی از تیم ایران رسیده است. من فکر 

می کنم دو بازی خوبی مقابل این دو تیم خواهیم داشت.
توقع  همه  قطعاً  بلغارستان  و  ترکیه  با  بازی  در  داد:  ادامه  ترکاشوند 
پیروزی از تیم ملی ایران را داریم، فکر می کنم اگر بتوانیم سه برد در 

هفته دوم به دست بیاوریم خوب پیش رفتیم.
بازی با آرژانتین همه ما را امیدوار کرد. با این حال تیم به زمان نیاز 
دارد و باید به سرمربی تیم ملی هم فرصت دهیم تا تیم را به جایگاه 
واقعی خودش برساند. کار سختی است که سرمربی تیم ملی در مدت 
انتظار معجزه  نباید  بتواند در تیم تغییراتی ایجاد کند،  زمان یک ماه 

داشته باشیم.
قطعاً اگر تیم زودتر شکل می گرفت و سرمربی تیم 

هم زودتر به ایران می آمد؛ با برگزاری بازی های
 تدارکاتی و رفع ایرادات، تیم شرایط بهتری پیدا می کرد

 و نتایج بهتری رقم می خورد.
وی تأکید کرد: هیچ بازیکنی دوست ندارد ببازد و قطعاً آن ها از نظر 
روحی شرایط خوبی ندارد و باید همگی به آن ها کمک کنیم. وقتی 
تضعیف  روحی  نظر  از  فنی  کادر  و  بازیکنان  قطعاً  می بازد  تیم  یک 
باشند و به تیم  امیدوارم مردم و هواداران هم کمی صبور  می شوند. 
ملت ها  لیگ  در  ما حضور  برای  کند.  پیدا  را  تا خودش  دهند  فرصت 
اهمیت زیادی دارد و امیدوارم شرایطی پیش نیاید که تیم ملی فرصت حضور 

در این مسابقات را در سال بعد از دست بدهد.
سرمربی تیم والیبال سایپا در مورد شرایط تیم اش گفت: خدا را شکر 
در این مدت مشغول جذب چند بازیکن مثل آرمین تشکری، علیرضا 
شادمان، کیارش حیدری، فاضل پژوهان و اشکان درخشان را جذب 
کردیم.به امید خدا تیم را در روزهای آتی تکمیل خواهیم کرد و اوایل 
مردادماه تمرینات را شروع خواهیم کرد. امیدوارم امسال بتوانیم سایپا 

را به جایگاه واقعی خودش برسانیم.

کارشناس والیبال ایران :

تغییر نسل در والیبال عواقب دارد

دبیر فدراسیون کشتی :

برای کشتی در المپیک 
بار روانی درست نکنیم

 رئیس فدراسیون اسکی :

انتظار مدال در بازی های آسیایی 
زمستانی منطقی نیست

 قوی ترین مرد ایران :

می خواهم رکورد سنگین ترین 
گوی دنیا را بشکنم

دبیر فدراسیون کشتی با ابراز رضایت از میزبانی زنجان گفت: ورزشکارانی که شرایط حضور را داشتند 
و نیامدند مدارکی را ارائه کردند که باید توسط کمیته پزشکی بررسی شود و بعد از جمع بندی اظهار 

نظر خواهد شد.
ابراهیم مهربان، سخنگوی فدراسیون کشتی در جمع خبرنگاران با تاکید بر توجه فدراسیون به جام 
کشتی تختی به دلیل قدمت آن اظهار کرد: این مسابقات با میزبانی خوب زنجان در حال برگزاری 

است که باید قدردانی شود.
سخنگوی فدراسیون کشتی به حضور قوی جوانان در مسابقات جام تختی در زنجان و معرفی نفرات 

برتر در پنج وزن اول اشاره و تصریح کرد: همین انتظار در وزن دوم هم وجود دارد.
وی مسابقات جام جهان پهلوان تختی را فرصت و آوردگاه جوانان و نوجوانان برای عرضه توانایی های 
خود دانست و افزود: ورزشکارانی که شرایط حضور را داشتند و نیامدند مدارکی را ارائه کردند که باید 

توسط کمیته پزشکی بررسی شود و بعد از جمع بندی اظهار نظر خواهد شد.
مهربان قرار گرفتن در سال المپیک را یادآور شد و افزود: کشورها برای المپیک برنامه های خود را 
دارند و بر اساس آن عمل می کنند.سخنگوی فدراسیون کشتی تاکید کرد: فدراسیون شرایط را برای 
حضور تیم های امید جوانان در این مسابقات فراهم کرده است.وی به شرایط خوب فراهم شده برای 
ورزشکاران المپیکی توسط فدراسیون با همراهی وزارتخانه و کمیته المپیک اشاره و تاکید کرد: باید 
المپیک تک چهره ها  در  که  چرا  پرهیز شود  بر دوش کشتی گیران  از حد  بیش  روانی  بار  انداختن  از 
سرنوشت ساز هستند از این رو نباید بار کاروان المپیک بر دوش کشتی بیفتد.مهربان با تاکید بر جایگاه 
دیگر کشورها از جمله امریکا، آدربایجان و ... در کشتی و برنامه ریزی برای دریافت مدال توسط آن ها 
ادامه داد: در المپیک مدال ها تقسیم می شود. سخنگوی فدراسیون کشتی به آشنایی دست اندرکاران 
فدراسیون کشتی با شرایط المپیک اشاره و تصریح کرد: رسانه ها نقش مهمی در کاهش بار روانی و 

حساسیت ها دارند و با پوشش دقیق رقابت ها نقش مهمی در اعتلای کشتی ایران دارند.

 رئیس فدراسیون اسکی گفت: انتظار مدال از اسکی بازان جوان و بی تجربه که در رویدادهای بزرگی چون 
بازی های زمستانی آسیا تاکنون شرکت نکرده اند، منطقی نیست.

عباس نظریان درباره سیاست های کمیته ملی المپیک برای اعزام مردان به بازی های آسیایی زمستانی، 
اظهار داشت: ابتدا ورزشکاران زن و مرد برای انتخابی تیم ملی و حضور در این مسابقات ثبت نام می کنند 
و قبل از اعزام به این مسابقات ارزیابی مجدد می شوند که کدام یک از رشته ها وضعیت بهتری برای کسب 
مدال دارند و تصمیم نهایی برای اعزام گرفته می شود. در واقع کمیته ملی المپیک قصد دارد برای اعزام 
ورزشکاران مرد سیاست کیفی گرایی و برای اعزام ورزشکاران زن سیاست حمایتی لحاظ کند.وی افزود: 
در ابتدای سال ۲۰۲۵ و انتهای سال ۱۴۰۳ نهمین دوره بازی های زمستانی آسیا پس از هفت سال وقفه 
مجددا به میزبانی چین برگزار می شود. در این دوره از مسابقات ۶ رشته ورزشی اسکی برگزار می شود. 
مسابقات رشته های یخی چون کرلینگ، آیس اسکیت و آیس هاکی از رشته های یخی و اسکی کوهستان 
و بیاتلون در این رقابت ها برگزار می شود.رئیس فدراسیون اسکی عنوان کرد: این مسابقات از ۱۹ تا ۲۶ 
بهمن در چین برگزار می شود. بسیاری از رشته ها از جمله رشته های یخی نوپا هستند و هنوز برخی افراد 
از اسکی بازان جوان و  انتظار  اما کسب مدال در آن سخت است.  نگاه مدال آوری در این رشته ها دارند 
بی تجربه در رویدادهای بزرگی جون بازی های زمستانی آسیا در برابر کشورهایی که بیش از یک یا دو دهه 
در برخی از رشته ها سابقه حضور در رویدادهای بزرگ و مسابقات تراز اول را داشتند کمی منطقی نیست.
وی یادآور شد: تمام تلاش فدراسیون اسکی بر این است تا با ایجاد یک انتظار منطقی از وضعیت موجود 
کمک کند تا فرصت های ارائه نمایش خوب ورزشکاران ایران در این رشته ها در میادین بورن مرزی فراهم 
شود. با منطقی کردن انتظارات این ورزشکاران می توانند ماحصل تلاش ها و فعالیت هایی که می کنند را در 
میادین و رویدادهای بین المللی به نمایش بگذارند.نظریان گفت: برخی از رشته های ما هنوز تجربه برون 
مرزی ندارند اما در رشته های اسکی سابقه خوبی داریم و امیدوارم به طور شایسته در این مسابقات حضور 
یابیم. در رشته های یخی نیاز به کسب تجربه بیشتر داریم و باید ظرفیت خود را در برابر رقبای آسیایی 

بسنجیم و با حضور در این رویداد پرچم کشورمان را در این رشته ها به اهتزاز درآوریم.

 قوی ترین مرد ایران با اشاره به هدف خود برای ثبت رکورد گوی ۲۸۶، گفت: آرزو دارم که رکورد 
گوی جهان را از آن خودم کنم.

رضا قیطاسیدر خصوص مسابقات جام پهلوان محمود )پوریای ولی( ازبکستان اظهار داشت: تا 
به حال سه مرتبه در این رقابت ها شرکت کردم که یک نایب قهرمانی قبل از دوره کرونا و ۲ 
قهرمانی در سال های ۲۰۲۲ و ۲۰۲۳ را بدست آوردم. این مسابقه در شهر باستانی خیوه برگزار 

می شود که برای کسب سومین قهرمانی خود به این رقابت ها پا می گذارم.
اوکراینی  ورزشکار  کردم، یک  پهلوان محمود شرکت  جام  در  که  کرونا  از  قبل  داد:  ادامه  وی 
ناداوری توانست مرا شکست بدهد؛ امسال هم در این مسابقه شرکت  با  البته  قهرمان شد که 
او حدود ۳ ماه پیش قهرمان لیگ قوی ترین  خواهد کرد و قطعا رقابت سختی خواهم داشت. 
بالایی دارد و حریفان  رقابت ها سطح  این  البته  اروپا شد و ورزشکار بسیار خوبی است.  مردان 
قدرتمند زیادی حاضر خواهند شد ولی من فقط برای هت تریک قهرمانی خواهم رفت. قوی ترین 
مرد ایران با اشاره به مسابقات قوی ترین مردان جهان روسیه عنوان کرد: توانستم مقام سو را 
کسب کنم ولی اصلا راضی نیستم زیرا برای قهرمانی رفتم و حتی به محمود قراچورلو، رئیس 
بودم. ۵ هزار دلار جایزه گرفتم که  را داده  نیز قول کسب مدال طلا  کمیته قوی ترین مردان 
به ییگباره آب شد. واقعا این جایزه مرا خوشحال نکرد زیرا فقط در فکر اولی بودم ولی نهایتا 
شرمندگی پیش قراچورلوف مربیان و مردم ایران برایم ماند و حتی روی نگاه کردن در چشم  
برخی ها مثل قراچورلو را نیز ندارم.وی افزود: اگر می توانستم در آیتم لیفت، ۲ حرکت بیشتر بزنم، 
قهرمانی مال من بود ولی موانعی پیش روی من قرار گرفت که اجازه این پیروزی را نداد؛ در آیتم 
لیفت از میله LFM استفاده کرده بودند که تکنیک خاص خودش را نیاز دارد. من در شهرستان 
تمرین میکنم از نظر امکانات ضعیف هستیم. این دومین باری بود که در تمام دوران ورزشی 
خودم، دستم به این مدل میله می خورد و تکنیک آن را بلد نبودم. نیمی از مسابقه قوی ترین مردان 
قدرت ورزشکار است ولی نیم دیگر آن به تکنیک فرد بستگی دارد.قیطاسی در مورد ادامه روند 
تمرینی خود گفت: زمانی آیتم کنده نقطه ضعف من بود ولی با کمک و علم مربی توانستم آن 
را به نقطه قوت خودم تبدیل کنم. مشکلم در آیتم لیفت را نیز حل خواهم کرد ولی باید امکانات 
نیز فراهم شود تا بتوانم تمام توانم را به کار بگیرم. اگر از قراچورلو بخواهم، مثل همیشه پشتیبان 
من خواهد بود ولی از آن جایی که نتوانستم در روسیه به قولم عمل کنم، از او خجالت می کشم 
و نمی توانم با او تماس بگیرم. با این که قهرمانی را از دست دادم ولی باز هم برای بدرقه من 
به مسابقات ازبکستان، همراه محراب فاطمی به فرودگاه می آیند و این مسئله باعث شرمندگی 
بیشتر من خواهد شد.وی با تاکید بر تعدد مسابقات مختلف در مدت اخیر خاطرنشان کرد: پس 
از ازبکستان باید ۲۰ روز ریکاوری خوب داشته باشم و کاملا استراحت کنم. از مسابقات مردان 
آهنین ایران تا به امروز فرصت استراحت نداشتم و خستگی در بدنم مانده است.قهرمانی مردان 
آهنین درباره مسابقات داخلی پیش رو بیان کرد: برنامه ریزی شده است که در صورت امکان برج 
۶ امسال مسابقاتی با حضور ۱۰ مرد برتر ایران برگزار شود که با ۱۰ نفر برتر جهان رقابت کنند. 
باید بهترین نسخه خودم را در این رقابت ها نشان بدهم و آمادگی کامل نیاز داریم. به نظرم پیمان 
ماهری پور که بسیار قدرتمند و یکی از برترین های جهان است نیز در این رقابت ها حاضر می شود 
و چنین ورزشکارانی کارم را بسیار سخت خواهد کرد.قوی ترین مرد ایران در خصوص برترین 
رکوردهای قدرتی جهان اظهار داشت: پیمان در صدد کسب بالاترین رکورد لیفت جهان است. 
یکی از آرزوهای من مهار لیفت ۵۱۰ توسط اوست که البته با ۵۰۵ نیز رکورد گینس می شکند 
ولی دوست دارم با وزنه بالاتر هیچ حرفی در کار نباشد و نام پیمان زیر پرچم زیبای کشورمان 
بدرخشد. خودم دوست دارم که رکورد گوی جهان را بزنم که ورزشکاری به نام استامپ توانسته 
است در این آیتم گوی ۲۸۶ کیلوگرم را مهار کند. در این مسئله به حمایت نیاز دارم و باید پس 
از تمریناتم، برنامه ای هماهنگ شود که داروان و مسئولان جهانی حضور یابند و این رکورد در 
گینس ثبت شود. اگر در ایران نتوانم به این رکورد مهم دست پیدا کنم، قطعا برنامه ای خواهم 

ریخت تا خارج کشور، این رکورد را به نام کشورم به ثبت برسانم.

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکليف  تعيين  قانون  موضوع  اول  140360331010000784هيات  شماره  رای  برابر   
ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعيت 
ملک فرديس تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای فريدون رحيمی فرزند محمدعلی 
بشماره شناسنامه 1921 صادره ازتهران  در ششدانگ يک قطعه زمين با بنای احداثی به 
مساحت 154/03 متر مربع از پلاک 353فرعی از 163 اصلی واقع درالبرز کرج  فرديس  
و  کرکی  حسن  رسمی  مالک  از  10خريداری  پلاک  دوم  بريدگی  بعداز  44جديد  خيابان 
عزيزاله کليمی ميرزائی محرز گرديده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
به صدور سند  نسبت  اشخاص  که  آگهی می شود در صورتی  15 روز  فاصله  به  نوبت 
مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند ميتوانند از تاريخ انتشار اولين آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ ،رسيد ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم 
،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای 

مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد.2487
 تاريخ انتشار نوبت اول : 1403/02/26 
تاريخ انتشار نوبت دوم :1403/03/12

مهتاب هاشمی- رئيس ثبت واسناد واملاک فرديس

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی 

 برابر رای شماره 140360331010000554هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فرديس تصرفات مالکانه بلامعارض 
متقاضی آقای ميثم نرگسی خرم آبادی فرزند سيد حسن  بشماره شناسنامه 4573صادره ازتهران  در 
ششدانگ  اعيان يک قطعه زمين با بنای احداثی به مساحت 190متر مربع از پلاک 18فرعی از 163 اصلی 
ثابتی محرز  مالک رسمی مسعود  از  6 خريداری  پلاک  ندا  آبرسانی کوچه  بعداز  آباد  واقع در سرحد 
گرديده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی ميشود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند ميتوانند از تاريخ انتشار اولين 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ ،رسيد ظرف مدت يک ماه از 
تاريخ تسليم ،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای 
شماره  نامه  شد.برابر  خواهد  صادر  مالکيت  سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت 
ملک  مجاورت  از  البرز  ای  منطقه  آب  سهامی  شرکت   1402/12/07 مورخ   27-05/142/17231/72
مورد درخواست نهری با عرض متوسط 0,5 سانتی متر وعمق 0,4 سانتی متر وميزان يک متر حريم از 

لبه فوقانی عبور کرده است 
 تاريخ انتشار نوبت اول : 1403/02/26 
تاريخ انتشار نوبت دوم :1403/03/12

مهتاب هاشمی- رئيس ثبت واسناد واملاک فرديس
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شنبه ۱۲ خرداد ۱۴0۳ - سال نهم - شماره ۱۴۹۸

شهردار کرج گفت: ساخت زایرسرا و سوله غربی اردوگاه شهید 
سپرده  کرج  به شهرداری  که  خرمشهر  در شهر  واقع  باکری 

شده تاکنون ۵۵ درصد پیشرفت داشته است.
اسکان  هدف  با  اردوگاه  این  کرد:  بیان  کیانی،  مهرداد 
بازدیدکنندگان از مناطق جنوبی و جنگی به مساحت ۲۰ هزار 

متر مربع در حال احداث است.
کیانی افزود: احداث دو سوله برای شهرهای غربی، نمازخانه، 
آشپرخانه و محل استقرار مدیر در این پروژه پیش بینی شده 
که طبق صورت جلسه ای که در استانداری به امضاء رسید 
کرج  شهرداری  به  غربی  سوله  و  زایرسرا  تکمیل  شد  مقرر 

واگذار شود.
وی با بیان اینکه مساحت این بخش از پروژه نزدیک به یک 
گرفتن  نظر  در  با  کرد:  اضافه  است،  مربع  متر   ۵۰۰ و  هزار 
عملیات  مربع  متر  هزار  دو  کرج  شهرداری  پیرامونی،  محیط 

عمرانی را در این منطقه به انجام خواهد رساند.
به گفته این مسئول، برای سال ۱۴۰۳ در این پروژه رقم ۲۴ 
میلیارد تومان تصویب شده و این رقم از سوی مجموعه تامین 

اعتبار شده است.

شهردار کرج، وضعیت حال حاضر پروژه را مورد اشاره قرار داد 
و خاطرنشان کرد: طرح در مرحله نازک کاری است و تاکنون 

۵۵ درصد پیشرفت داشته است.
با  نیز  پروژه  سازی  محوطه  برای  شد:  یادآور  مسئول  این 

هماهنگی اداره راه و شهرسازی اقدام خواهد شد.
زیارتی  اردوهای  برگزاری  اینکه  بر  تصریح  با  کرج  شهردار 

از حق  دفاع  و  روح جهاد  ماندن  جاری  متضمن  نور،  راهیان 
و اسلام میان جامعه و جوانان است، خاطرنشان کرد: افتخار 
با  اردوگاه برای شهرداری کرج سعادتی ست که  این  احداث 
مربوطه  امور  پیگیری  و  اجرا  به  نسبت  فراوان  انگیزه  و  میل 
و  خود  برای  را  اخروی  و  دنیوی  سعادتی  تا  کنیم  می  اقدام 

شهرمان رقم بزنیم.

شهردار کرج:

پروژه اردوگاه شهید باکری ۵۵ درصد
 پیشرفت داشته است

مدیر بنیاد مسکن شهرستان طالقان استان البرز :

معابر 4۸ روستای شهرستان طالقان
 سنگفرش شد

مدیر بنیاد مسکن شهرستان طالقان استان البرز اعلام کرد: معابر ۴۸ روستای تابعه این 
شهرستان در اجرای طرح هادی از اواخر دهه ۸۰ تاکنون آسفالت و سنگفرش شده است.

مهدی ملکی افزود: شهرستان طالقان دارای ۶۹ روستا است که بیشتر این روستاها از 
مزایای طرح هادی بهره مند هستند.

وی با بیان اینکه امسال هزینه آسفالت و سنگفرش معابر هر یک از روستاهای شهرستان 
طالقان ۱۲۰ میلیارد ریال برآورد شده است، گفت : اکنون برای بهسازی معابر و زیبا 

سازی سیمای تعدادی از روستاهای این شهرستان با کمبود اعتبار مواجه هستیم.
طالقان  روستاهای  معابر  بهسازی  برای  ریال  میلیارد   ۱۵ امسال  کرد:  اظهار  ملکی 
اختصاص یافته که ناچیز است. مدیر بنیاد مسکن شهرستان طالقان افزود: با توجه به 
شرایط آب و هوایی و مناظر زیبای طبیعی، تمام روستاهای این شهرستان از ظرفیت 

گردشگری بهره مند هستند.

معاون خدمات شهری و محیط زیست شهرداری فردیس :

فردیس به شهر بدون متکدی تبدیل می شود
کنترل  راستای  در  گفت:  فردیس  شهرداری  زیست  محیط  و  شهری  خدمات  معاون 
آسیب های اجتماعی  در نظر داریم شهر فردیس را به یک شهر بدون متکدی تبدیل کنیم.

اصغر نصیری معاون خدمات شهری شهرداری فردیس در جمع خبرنگاران، بر ضرورت 
همکاری همه جانبه نهادهای ذیربط در کنترل آسیب های اجتماعی تاکید و اظهار کرد: 
در  راستای کنترل و کاهش آسیب های اجتماعی، برنامه های مختلفی در نظر داریم که  
اجرای طرح جمع آوری متکدیان و گلفروشان در چهارراه های سطح شهر از جمله آنهاست.

وی افزود: با توجه به کم تعداد بودن جمعیت متکدیان در فردیس، با همکاری همه جانبه 
متکدی  بدون  عنوان شهر  به  را   فردیس  زودی  شهر  به  توانیم  می  ذیربط   نهادهای 

معرفی  کنیم.
نصیری  ساماندهی کودکان کار و خیابان را مورد تاکید قرار داد و افزود: در حال حاضر 
های  آسیب  مجتمع  بعدی  فاز  در  و  است  ساخت  حال  در  فردیس  در  آقایان  گرمخانه 
اجتماعی، مکانی برای آموزش و ساماندهی کودکان کار و خیابان در نظر گرفته می شود.
وی در بخش دیگری از سخنانش از پاکسازی اراضی محدوده شهرک سپاه از خاک و 
نخاله خبر داد و گفت: با  همکاری مدیریت پسماند و منطقه یک شهرداری فردیس جمع 
آوری خاک و نخاله در محدوده شهرک سپاه انجام شد. همچنین در چندین طرح جهادی 
در حوزه خدمات شهری، نسبت به رنگ آمیزی جداره ها، شستشوی سطل های مکانیزه، 

بهسازی فضای سبز وغیره اقدام شد که مورد رضایت شهروندان قرار گرفت.

 شهردار محمد شهر :

طرح های متنوعی برای محله های کم 
برخوردار محمد شهر در دستور کار است

شهردار فردیس :

راه اندازی فرهنگسرای پیک و تامین نیازهای 
فرهنگی اهالی دو منطقه کم برخوردار

 شهردار محمد شهر کرج از اختصاص۲ هزار میلیارد ریال اعتبار برای عمران و ساخت ۲ فرهنگسرا 
در پنج محله هدف قرارگاه اجتماعی استان البرز در این شهر خبر داد.

مهرداد حسن زاده اظهار کرد: ساخت ۲ فرهنگسرا ، احداث زمین چمن مصنوعی فوتبال، تعریض، 
بهسازی و آسفالت معابر اصلی و فرعی ، جدولگذاری ، ایجاد فضای سبز و اصلاح هندسی معابر از 

جمله طرح های اولیه برای تغییر سیمای محله های کم برخوردار در محمد شهر است.
شهردار محمدشهر گفت: طرح ها و برنامه های متنوعی برای رفاه حال ساکنان محله های کم 
برخوردار این شهر در دستور کار قرار دارد ضمن آنکه اکنون ساخت تعدادی طرح اقتصادی مانند 

بازارچه های تجاری جدید در این محله ها در دست اقدام است.
شهردار محمدشهر با بیان اینکه اکنون عملیات ساخت و تکمیل یک پارکینگ طبقاتی و پنج بازارچه 
و مجتمع تجاری در این شهر به ویژه محله های کم برخوردار در حال انجام است ، گفت : امسال با 

بهره برداری از این مراکز، چهار هزار شهروند محمدشهری جذب بازار کار می شوند.
وی ادامه داد: این مراکز تجاری با هدف تامین مایحتاج عمومی،رفاه شهروندان، اشتغالزایی، توسعه 
گردشگری و درآمد پایدار برای مدیریت شهری با مشارکت بخش خصوصی در دست ساخت قرار 
گرفته است.حسن زاده اظهار کرد: در مجموع حدود ۳۰ هزار متر مربع بنای تجاری توسط مدیریت 
شهری محمدشهر در دست ساخت است ؛ بین ۱۵۰ تا ۲۰۰ غرفه تجاری برای درآمد زایی مردم و 
مدیریت شهری در محمدشهر پیش بینی کرده ایم.شهردار محمدشهر با بیان اینکه امسال بودجه 
این شهر ۱۰ هزارو۲۰۰ میلیارد ریال تعیین شده است، گفت : ۶۷ درصد این اعتبارات صرف پروژه 

های عمرانی از جمله طرح های آسفالت معابر و ایجاد شبکه جمع آوری آبهای سطحی می شود.
حسن زاده با بیان اینکه سرانه فضای سبز این شهر۱۳ متر مربع است، اظهار کرد: امسال با احداث 

چهار بوستان جدید حدود ۲۵ هزار متر مربع به فضای سبز این شهر افزوده می شود.
شهردار محمدشهر گفت: اکنون با اقدامات انجام گرفته ساخت وسازهای غیر مجاز در این شهر 
روند کاهشی دارد؛ یکی از راه های جلوگیری از ساخت و سازها بالابردن جرائم است که شهرداری 

محمدشهر در این بخش برنامه های پیشگیرانه آغاز کرده است.
استان البرز دارای ۶۷ محله کم برخوردار هدف قرارگاه اجتماعی است که دولت سیزدهم زدودن 

محرومیت از سیمای این محله ها را عملیاتی کرده است.

شهردار فردیس گفت: فرهنگسرای پیک با برگزاری برنامه های مختلف آموزشی، فرهنگی  
می تواند بخش قابل توجهی از نیازهای فرهنگی اهالی مناطق پیک و اهری را تامین کند.

 محمدرضا احمدی نژاد طی بازدید از نمایشگاه عکس پس کوچه های مینو که به مناسبت 
هفته مقاومت  در فرهنگسرای پیک برگزار شد، از بخش های مختلف مجموعه فرهنگسرای 
پیک بازدید کرد و ضمن تقدیر از زحمات انجام شده در این فرهنگسرا،   از روند رو به رشد راه 

اندازی و فعالیت  این مجموعه ابراز خرسندی کرد.
وی  افزود: به منظور افزایش سرانه های فرهنگی در منطقه، به همت همکارانم  در حوزه 
عمران شهرداری فردیس  فرهنگسرای پیک با صرف اعتباری بالغ بر ۲۲۰ میلیارد ریال  احداث 

شد و در اسفندماه سال گذشته به بهره برداری رسید.
آموزان،  گفت: خوشبختانه  فراغت دانش  اوقات  به  توجه  لزوم  بر  تاکید  با  شهردار فردیس  
طبق برنامه ریزی های انجام شده و به منظور غنی سازی اوقات فراغت دانش آموزان، در 
فرهنگسرای پیک  ثبت نام ترم تابستانی در رشته های مختلف از جمله  موسیقی در گرایش 
های مختلف، سفالگری، نقاشی  و استعداد یابی کودکان آغاز شده و مورد استقبال شهرودان 

قرار گرفته است.
وی بر لزوم توجه به آموزش مهارت های مختلف به کودکان و نوجوانان، گفت: کلاس های 
در  جوان  و  نوجوان  کودک،  گروه  برای   مختلف  های  رشته  در  آزمایشگاهی   و   کارگاهی 
نظر گرفته شده است که به زودی نسبت به برگزاری آن اقدام می شود. همچنین با هدف 
بانوان  از  این قشر  برای   آموزشی  برگزاری کارگاه های  زنان سرپرست خانوار،  توانمندسازی 

در دستور کار است.
احمدی نژاد اضافه کرد: در راستای استحکام خانواده ها و اجرای مصوبات شورای فرهنگ 
عمومی شهرستان، موضوع مشاوره های محلی  در فرهنگسرای پیک و سایر فرهنگسراهای 

شهر اجرا می شود.
ابراهیم رنجبر و ملیحه اکبری از اعضای  گفتنی است این بازدید با همراهی محسن امانی، 

شورای اسلامی شهر فردیس  صورت گرفت.

عضو مجلس خبرگان رهبری :

شورای شهر در فرصت باقیمانده
 با مردم همدل شوند

شهر  اسلامی  شورای  دوره  ششمین  اعضای  با  دیدار  در  رهبری  خبرگان  مجلس  عضو 
کرج گفت: رضایتمندی شهروندان در اولویت برنامه های شورای انقلابی شهر کرج باشد.

 آیت اله حسین ردایی، نماینده مردم البرز در مجلس خبرگان، در دیدار با اعضای شورای 
بزرگراه  ابرپروژه های  جمله  از  شهری  عمرانی  پروژه های  پیشرفت  کرج،  شهر  اسلامی 
شمالی و قطار شهری را مثبت ارزیابی کرد و اظهار کرد: انتظار داریم پروژه های عمرانی 

منطبق با برنامه زمانبندی انجام شود.
ردایی تاکید کرد: رضایتمندی شهروندان از جمله اولویت های مدیریت شهری کرج باشد و 

نباید به گونه ای عمل شود که امید در شهروندان کاهش پیدا کند.
عضو مجلس خبرگان رهبری توفیق خدمت را از صدقه جاریه امام خمینی )ره( برشمرد 
و افزود: در حقیقت امام راحل واسطه صدقات جاریه مومنین و کارگزاران نظام و انقلاب 
است که در طول میتوان آنرا واسطه فیض حضرت بقیه الله )عج(  دانست و بر حفظ امانت 

و توفیق صادقانه خدمت تاکید کرد.
از قشر  انقلابی، متدین و دارای ویژگی خاص بویژه  وی تصریح کرد : حضور نیروهای 
خانواده های شهدا و ایثارگران در دوره ششم شورای اسلامی شهر کرج، موجب شده تا 
انتظار مردم از خادمان این دوره شورا بیش از ادوار گذشته باشد لذا مسئولیت اعضا را بیش 
از پیش کرده است و انتظار بر این است مسئولین ، سلیقه و منفعت شخصی را فدای هدف 

مجموعه و چشم انداز خدمت نکنند. 
ردایی افزود: اعضای شورای اسلامی شهر به عنوان خادمین مردم در اداره شهر بویژه در 
تامین  را  با همفکری و همدلی، منافع شهر و شهروندان  دارند  حکومت اسلامی وظیفه 
کنند و اکنون که شاهد حضور نیروهای متدین، متخصص و کارکشته در شورای شهر کرج 
هستیم این تکلیف با وجود نیروهای انقلابی دوچندان شده است. وی ادامه داد: اعضای 
شورا در فرصت باقیمانده خدمت با همدلی، صداقت ، اصلاح نفس و هم افزایی ، برنامه 
ریزی لازم در جهت آسیب شناسی، شناسایی نیازهای مردم و کاهش معضلات و در یک 
کلام، ارائه خدمات هرچه بهتر به شهر و شهروندان داشته باشند که تامین منافع عمومی و 

اعتماد مردم به عنوان بزرگترین سرمایه شوراها همواره مورد تاکید بوده است.

معاون شهرسازی و معماری کرج :

طرح تفصیلی آتی کرج به شورا ارسال شده است
معاون شهرسازی و معماری کرج گفت: منتظر بررسی و تصویب 

طرح تفصیلی آتی کرج در شورای شهر هستیم.
 عباس سعیدی کیا با اشاره به اتمام فرایند بررسی طرح تفصیلی 
نیم و  از یک سال و  بعد  این طرح  بررسی  آتی کرج اظهار کرد: 
کمیته  اعضای  حضور  با  کارشناسی  جلسه   ۳۰ از  بیش  برگزاری 

تخصصی، اسفند سال گذشته به پایان رسید.
وی ادامه داد: طرح نهایی به شورای شهر کرج ارسال شده و بنا 
است اعضا آن را بررسی و سوالات و ابهامات خود را مطرح کنند.

نهایی  پیشنهادات  و  نظرات  نقطه  دریافت  با  داد:  توضیح  وی 

کرج  آتی  تفصیلی  طرح  روی  اصلاحاتی  شهر،  شورای  اعضای 
از چانه زنی نهایی، این طرح در صحن به  انجام می شود و پس 

تصویب می رسد.
صحن  در  تفصیلی  طرح  اینکه  از  بعد  کرد:  تصریح  مسئول  این 
شورای شهر مصوب شد، برای تصویب به کمیسیون ماده ۵ ارسال 
طرح  مغایرت های  رفع  توجه  با  کرد:  ابراز  کیا  می شود.سعیدی 
جامع در فرایند تهیه طرح تفصیلی آتی کرج، به نظر می رسد روند 
تصویب این طرح در کمیسیون ماده ۵ و پس از آن شورای عالی 

شهرسازی و معماری به سرعت انجام شود.

جدید  طرح  گفت:  کرج  شهرداری  معماری  و  شهرسازی  معاون 
شهر  جامع  طرح  کلی  ضوابط  و  معیارها  اساس  بر  کرج  تفصیلی 
نقشه ای   ۲ شهر،  ارتباطی  راه های  و  معابر  وضعیت  و  شده  تهیه 
پهنه  ضوابط،  کاربری ها،  تراکم،  ساز،  و  ساخت  مجوزهای  بودن 
بندی ها، بهسازی و نوسازی بافت های فرسوده، شبکه حمل و نقل 
درون شهری وارتقای سرانه ها بخشی از مواردی است که در آن 

دیده شده است.
امیدواریم این طرح به زودی تصویب و ابلاغ شود تا  افزود:  وی 
مردم بتوانند پس از چندین سال شیرینی این اتفاق را لمس کنند.


